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Divan Kurulu Toplantı Tutanağı 

Divan Kurulunun 11 Ekim 2023 Çarşamba günü saat 13.30’da Ali Sami Yen Spor Kompleksi 
Rams Park Özhan Canaydın Konferans Salonu’nda yaptığı toplantının tutanağıdır. 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Değerli hazirun, toplantımıza başlamadan önce, lütfen telefonlarımızı sessize alabilir miyiz? 

Saygıdeğer katılımcılar, müze giriş kapımızdan gelen kayda göre, 13.25 itibariyle oturumumuzda 

78 Divan üyemiz ve 18 kulüp üyemiz bulunmaktadır. Malumunuz 50 kişilik bir hazirunla 

başlangıçta toplantımızı açabiliyoruz. Nisabımız mevcuttur. Toplantıyı açıyorum.  

Müsaadenizle kürsüye geçiyorum.  

Değerli Divan Kurulu üyelerimiz, bizleri ekranları başında ve Galatasaray YouTube kanalından 

takip eden üyelerimiz, değerli basın emekçileri, Galatasarayımızın sarı kırmızı renklerine gönül 

vermiş, hayatlarını armaya adamış kıymetli taraftarlarımız, Cumhuriyetimizin kurucusu, ebedi 

başkomutan, Gazi Mustafa Kemal Atatürk, vatan uğruna yaşamlarını yitirmiş kahraman 

şehitlerimiz, kulübümüzün kurucusu 1 numaralı üyesi Ali Sami Yen ve arkadaşları ile geçen 

toplantımızdan bu yana ebediyete intikal etmiş üyelerimiz için sizleri saygı duruşuna davet 

ediyorum. (Vefat listesi lütfen.)  

2600 sicil numaralı Divan Kurulu üyemiz, Münip Birol, 4207 sicil numaralı Divan Kurulu üyemiz 

Muammer Ekonom, 5989 sicil numaralı Divan Kurulu üyemiz Aydın İçten, 7801 sicil numaralı 

Divan Kurulu üyemiz değerli hukukçu, Prof. Dr. Yalçın Çakalır, aynı zamanda Galatasaray 

Üniversitesi Hukuk Fakültesi Dekanlığı yapmıştı. 9373 sicil numaralı Divan Kurulu üyemiz Göker 

Arıca, kulübümüzün 8482 sicil numaralı üyesi, duayen gazeteci ve yazar, asırlık çınar Hıfzı Topuz 

ve son olarak, kulübümüz doktoru Sayın Yener İnce’nin kıymetli annesi için ve aramızdan 

ayrılmış tüm Galatasaraylılar için sizleri saygı duruşuna davet ediyorum. 

Buyurun oturabilirsiniz, ruhları şad olsun. Hepsine Allah’tan rahmet diliyoruz. Müsaadenizle 

yerime geçiyorum. 

Zamanımızı verimli kullanmak açısından, doğrudan gündemimize geçiyoruz. Gündemi Divan 

Kurulu yazman üyemiz Sayın Nilüfer Sanvar okuyacak. Buyurun 

Divan Kurulu Yazmanı Nilüfer Sanvar 

Divan Kurulu Gündem.  

1. Eylül ayına ait toplantı tutanağının takdimi ve oya sunulması.

2. Divan Başkanlığına gelen evrakın okunması.

3. Değişen tüzüğün geçici maddesi uyarınca, kulüp ve bağlı ortaklarına ait 1 Ocak – 31

Mayıs 2023 tarihleri arasında 5 aylık özel hesap dönemi için düzenlenmiş ve bağımsız

denetimden geçmiş, özet yıllık mali, yönetsel, sportif raporunun Yönetim Kurulu

tarafından sunulması.

4. Değişen tüzüğün geçici maddesi uyarınca 1 Ocak – 31 Mayıs 2023 tarihleri arasında 5

aylık özel hesap dönemi için düzenlenmiş ve bağımsız denetimden geçmiş, özet yıllık

mali, yönetsel, sportif raporla ilgili Denetim Kurulunun tespiti ve incelemeleri.
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5. Gündemin 3’üncü maddesinde sunulan rapor ve 4’üncü maddesindeki Denetim Kurulu 

tespit ve incelemeleri ile ilgili genel görüşme. 

6. Kulübümüzü ilgilendiren önemli ve güncel konular hakkında katılımcılara söz verilmesi. 

7. Kapanış 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Teşekkürler. Okunan gündemi oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oy birliği ile 

kabul edilmiştir. 

Gündemin birinci maddesi ile devam ediyoruz.  

Eylül 2023 ayına ait toplantı tutanağının takdimi ve oya sunulması. Ses kaydı çözümlenerek, 

kontrol edildikten sonra, gsDivan.com Divan Kurulu internet sitemize yüklenmiş olup, 

çözümlendiği ve siteye yüklendiği şekliyle Eylül ayı, Eylül 2023 ayı toplantı tutanağını oylarınıza 

sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir.  

Şimdi gündemimizin 2’nci maddesiyle devam ediyoruz.  

Divan Başkanlığına gelen evrakın okunması. Saygıdeğer hazirun, son bir haftadır yoğun bir 

şekilde hem telefon, hem yazıyla, hem de sosyal medyada üyelerimizden ve taraftarlarımızdan 

serzenişte bulunulan bir konuyu dikkatlerinize sunmak istiyorum. Malumunuz, süper kupa maçı, 

bunun oynanacağı yer ve zaman konusu belli oldu. Devre arasında oynanacak. Bu konuda 

istişareler sürüyor. Çok değerli üyelerimizden ve taraftarlarımızdan, bu önemli maçın özellikle 

bir, malumunuz, bir de futbol ülkesi olarak Türkiye, özellikle bu da UEFA’nın 2032 

organizasyonunu İtalya ile birlikte almamız konusunda dün itibariyle bir konu kesinleşti. Bir 

futbol ülkesi olarak, bu önemli, yani Süper Kupa organizasyonunun özellikle bizim 

taraftarlarımızın rahat ulaşımı ve katılabilmeleri açısından, öncelikle Türkiye'de veya Türklerin 

yoğun olduğu, eğer Türkiye'de olamıyorsa, Türklerin ve taraftarlarımızın yoğun olduğu bir 

ülkede yapılması konusunda yoğun eleştiri ve öneriler var. Bu konu tabii ki kulüp Yönetim 

Kurulumuzun uhdesinde değil, futbol federasyonunun yetkisinde, bu konudaki duyarlılığı bizden 

iletmemizi istediler. Ben onlar adına bu mesajı Divan Yönetim Kurulu olarak, kamuoyuna bu 

seslenişle vermek istedik. Bu konuda gelen yazıyı da 6451 sicil numaralı Divan Kurulu üyemiz 

Sayın Merih Tüzün, kendisi yurt dışında olduğu için, bunu özetle okumuş oldum. Aktarmış 

oldum. 

Diğer bir konu, özellikle çok sayıda üyemizden sözlü, yazılı olarak, dilekçe halinde 

tüzüğümüzdeki bir konuyu dikkate getiriyor, getirmemizi ilettiler. Ben tüzüğümüzün özellikle 

sicil kurulunun görev ve yetkilerini belirleyen 118/5 maddesini okumak istiyorum. 

Divan üyeliğine hak kazanmak için, onu düzenleyen madde, her yılsonunda sicil kayıtlarına göre, 

25 yıllık kıdemlerini kazanmış, yıllık ödentilerini tam olarak ödemiş, kesinleşmiş hak 

mahrumiyeti yaptırımı almamış, kaydı toplam 5 yıl kapanmamış üyelerin, Divan Kurulu üyesi 

olduklarını karara bağladıktan sonra, bu kişilerin listesini Yönetim Kuruluna sunar.  

Bu maddeye göre kaydı toplamda 5 yıldan fazla kapalı kalmış üyelerimizin, 25 yılı doldurdukları 

takdirde otomatik Divan üyesi olması mümkün değil. Bu konu tüzük değişikliği getiren bir konu. 

Bu konuda özellikle yazılı dilekçe veren üyelerimiz, toplantı ekonomisi anlamında, tek tek ama 

isimlerini zikretmem lazım. Âdem Meydancı ve Cem Öztürk. Kulüp üyelerimiz, bu konuda yazılı 
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dilekçeleri var. Evrak kayıttan geçmiş. Bu konuyu da yeni tüzük taslaklarında değerlendirmeye 

alabiliriz. Ama benim burada bir taahhütte bulunmam söz konusu değil. Bu çünkü, o tüzük 

taslağı hazırlandıktan sonra, malumunuz, kulübümüzün en yüksek organı olan genel kuruldan 

olağanüstü tüzük tadil genel kurulundan geçtikten sonra ancak kesinleşebilir. Bu konudaki 

duyarlılığı da aktarmış olalım. 

Gelen evrakı da özetledikten sonra, ben gündemimizin 3’üncü maddesiyle ilgili saygıdeğer 

Yönetim Kurulumuza söz vermek istiyorum. Yönetim Kurulundan Sayın Başkan, buyurun Sayın 

Başkan.  

 

Kulüp Başkanı Dursun Aydın Özbek 

Sayın Divan Başkanım, değerli Divan Kurulu üyeleri, Galatasaray Spor Kulübünün çok değerli 

Divan üyeleri, değerli basın mensupları, bizi izleyen değerli Galatasaraylılar, hepinize sevgi ve 

saygılarımı sunuyorum. 

Bugün konuşmama hepiniz için önemli bir günü kutlayarak başlamak istiyorum, değerli 

Galatasaraylılar. Bugün 11 Ekim, dünya kız çocukları günü. Kız çocuklarımız bizim için çok ama 

çok önemli. Onların imkânlarının, hayallerinin diğer çocuklarla eşit koşullarda olmasını 

sağlamalıyız. Kulübümüz, yarın Metin Oktay tesislerinde bu amaçla, kız çocuklarımız için bir 

eğitim ve etkinlik düzenleyecektir. Dolayısıyla hepinizin buna katkı vermenizi rica ediyorum.  

Bugün yine bir her ay tekrarladığımız, Divan toplantısında sizlerle bir aradayız. Seçildiğimiz 

günden bu yana Divan toplantılarına çok önem veriyoruz. Çünkü siz değerli Divan üyelerimizin 

her yapıcı eleştirisi ve önerisi bize başarıya ulaşmakta büyük katkı sağlıyor. 

Ben özellikle bu dönemde camiamız için iyi bir örnek teşkil ettiğimizi bu katılımlarla 

düşünüyorum. Bu sevgi ortamı ve tüm katkılarınız için hepinize bir kez daha büyük bir teşekkür 

gönderiyorum. Aynı sevgi ortamının Cumartesi günü yapacağımız Mali Genel Kurulda da devam 

edeceğine inanıyorum. 

Ben buradan, tüm üyelerimizi genel kurulumuza katılmaya davet ediyorum. Hep beraber Haliç 

kongre merkezinde buluşalım, Galatasarayımıza yakışır bir şekilde konuşalım, tartışalım, en 

doğrusu üzerinde her zamanki gibi de uzlaşalım. Mustafa Kemal Atatürk’ün bize emanet ettiği 

Cumhuriyetin 100’üncü yılı bizim için çok önemli, çok değerli arkadaşlar. Ben bu özel yılda 

Galatasaray Spor Kulübü Başkanı olarak görev yapmaktan büyük gurur ve mutluluk duyuyorum. 

Cumhuriyetimizin 100’üncü yılını Galatasarayımıza yakışır şekilde kutlamak için çalışmalarımızı 

son aşamaya kadar getirdik. 

21 Ekim Cumartesi günü hep birlikte Anıtkabirde Atamızın huzurunda olacağız. Ben buradan 

Cumhuriyetin yüzü, Galatasarayın neferi olan tüm Galatasaraylıları Anıtkabirde yanımızda 

olmaya davet ediyorum. Ayrıca 22 Ekim gecesi lisemizde 100 yılın gecesi adı altında bir konser 

ve bale gösterisi düzenliyoruz.  

Sayın Merih Çimenciler, NEF filarmoni orkestrası ve Candan Erçetin kardeşimin sahne alacağı bu 

gecede elde edilecek tüm gelir, elde edilecek tüm gelir, Birlikte 1905 çatısı altında deprem 

bölgesine katkı sağlayacaktır. Değerli Galatasaraylılar, ben bu gecenin unutulmaz olacağına, 

Cumhuriyetin 100’üncü yılına ve Galatasaray’ımıza çok yakışacağına yürekten inanıyorum. 
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Bu Cuma günü, yani 13 Ekimde kulübümüzün 118’inci kuruluş yıldönümünü kutlayacağız. 

Kurucumuz Ali Sami Yen Bey’in kabrinde başlayacak programımız Lisemizde sona erecek. Bir 

eğitim yuvasından doğup, dünya çapında bir marka haline Galatasaray’ımızla ne kadar gurur 

duysak azdır değerli kardeşlerim. 

Her zaman söylüyorum, her zaman söylediğim gibi, bizim en önemli görevimiz Galatasaray’ımızı 

en iyi koşullarda ve en başarılı haliyle bizden sonra gelecek kardeşlerimize bırakmak.  

Son dönemdeki başarılarımızda, Galatasarayda yepyeni bir kuşağın doğuşuna tanıklık ediyoruz. 

Bu çocukların ve gençlerin yüzünün her zaman gülmesi bizim için çok ama çok önemlidir. 

Verdiğimiz tüm mücadele de bunun içindir. 

Değerli Galatasaraylılar, hepinize sevgi ve saygılarımı gönderiyorum. İyi bir Divan Kurulu 

geçirmemizi diliyorum. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Başkanımız Sayın Dursun Aydın Özbek’e açış konuşması için teşekkürler. Gündemimiz gereği, 

mali sunumu, 5 aylık özel hesap dönemi için, ara hesap dönemi için, muhasip üyemiz Sayın İsmail 

Sarıkaya yapacak, buyurun lütfen. 

 

Yönetim Kurulu Muhasip Üyesi İsmail Sarıkaya 

Değerli Divan, değerli yönetim, değerli Galatasaraylılar, değerli Divan üyeleri, basın mensupları, 

hepinize iyi günler diliyorum. Biz 22 Eylülde biliyorsunuz raporları yayınladık internet sitemizde.  

Bunları sizlerin okuduğunu, incelediğini kabul ederek, sadece son sayfaların, ben sizin fazla 

vaktinizi almamak için, son sayfaları özet şeklinde sizlere sunmak istiyorum. 

Öncelikle kulüp, solo hesapları, gerçekleşen ve bütçelenen hesaplar şeklinde, burada ekranda 

size göre sol tarafta kalan kısımda, bizim bütçelediğimiz 1 Ocak – 31 Mayıs arasındaki 

bütçelenen rakamlar. İkinci kısımda, yani size göre sağ tarafta da Ocak – Mayıs gerçekleşen 

rakamları, biz burada toparladık. Ben bunları isterseniz size kısaca okumak istiyorum. 

Merkez ve tesislerde, gelir olarak 70 milyon bütçelemişiz, gider olarak 51 milyon bütçelemişiz. 

Gelir 76, gider 54 gerçekleşmiş. Erkek basketbolda, gelir olarak 28 milyon, gider olarak 47 milyon 

hesaplamışız. Fakat ben şunu da söylemek istiyorum. Hayri ağabey uyarmıştı, kusura bakmasın. 

Atladım. Bizim daha önceki verdiğimiz hesaplarda, 31.12.2022 tarihli hesaplar solo hesaplar, 

daha sonradan bizim açıkladıklarımız konsolide olduğu için hesaplar, bir farklılık söz konusu, 

lütfen de bunu dikkate alırsanız, bir önceki dönemlerle karşılaştırmak istediğinizde, bu şeye 

düşmemiş olursunuz, yanılgıya. Şimdi devam ediyorum müsaadenizle. 

Erkek basketbol, gelir 26, gideri 56 milyon TL gerçekleşmiş durumda. Kadın basketbol, gelir 5, 

gider 16 hesaplanmış, gelir 9, gider 25 gerçekleşmiş. Tekerlekli basketbol, 1 geliri, gideri 3, geliri 

1, 1,5 civarında, gider de 4 milyon TL gerçekleşmiş. Burada baktığımızda basketbolun 

toplamında, gelir olarak 34 milyon gelir hesaplanmış, bütçelenmiş. 66 milyon gider bütçelenmiş. 

Gerçekleşen de gelir 57, gerçekleşen 86, yani aşağı yukarı 48 milyon liralık bir eksi oluşmuş 

durumda.  

Erkek voleybol, gelir bütçelenen 3, gider 14 milyon TL, gerçekleşen de 2 milyon, gider 16 milyon 

TL, kadın voleybol gelir 2, gider 17 milyon hesaplanmış, gelir 3 milyon, gider 15 milyon 
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gerçekleşmiş. Voleybol toplamında da gelir 5, gider 31 bütçelenmişken, gerçekleşen gelir 5, 

gider 31 gerçekleşmiş ve aşağı yukarı 25 milyon liralık bir fark söz konusu olmuş durumda. Alt 

yapı basketbol, alt yapı voleybol, bunlar daha küçük rakamlar, isterseniz şey yapabilirsiniz. Ben 

su sporlarına gelmek istiyorum. Su sporlarında, gelir 12 milyon, gider 21 milyon hesaplanmış, 

fakat gerçekleşende 8 milyon, gider de 20 milyon gerçekleşmiş, dolayısıyla orada bir 12 milyon 

eksimiz oluşmuş durumda.  

Diğer şubeler toplamında, diğer bu şubeler toplamında gelir 1 milyon, gider 4 milyon 

hesaplanmış, gerçekleşende de 230 bin lira ile, gider de 4 milyon lira civarında gerçekleşmiş. Su 

spor okulları ve e-spor, gördüğünüz gibi, bunlar nispeten daha küçük rakamlarda söz konusu. 

Diğer gelir ve giderlerde, bütçelenen, rakamları ben izah etmek istiyorum. Bu diğer gelir ve 

giderler, hepiniz soracaksınız, ben hatırlatmak istiyorum. Kulüp ile sportif arasında, imzalanmış 

ve 2030 yılına kadar devam edecek bir 8 milyon dolarlık, 8,5 milyon dolarlık bir anlaşma söz 

konusu. Dolayısıyla o günkü kurdan bizim bunu bütçelediğimiz veya gerçekleştiği gündeki 

kurdan hesaplandığında, aşağı yukarı eksi 158 milyon TL, bir açık söz konusu oluyor. 

Faiz giderleri; işte bütçelenenler neredeyse tutmuş durumda. Kur farkı, bütçelenenin 24 milyon 

gerçekleşmesi gerekirken, 19 milyon TL civarında gerçekleşiyor. Sportif A.Ş. faiz giderleri, 98 

milyon gerçekleşmesi gerekirken, ya da bütçelenmişken, 91 milyon TL gerçekleşiyor. Bütün 

bunların toplamını aldığımızda, bizim sizlere sunduğumuz ve onayınızı aldığımız, fark, 358 

milyon iken, gerçekleşen 352 milyon TL, dolayısıyla bütçelenenin 6 milyon TL altında 

gerçekleşmiş durumda, ilk 5 aydaki mali raporlarımız. 

Burada sormak istediğiniz bir şey yoksa, ben konsolide raporları da size kısaca anlatacağım. 

Bu konsolide raporlar, bizim artık bundan sonra nirengi noktamız, çünkü ilk defa açıklıyoruz, 

yani konsolide olarak, bundan sonra hep biliyorsunuz, yapılan tüzük değişikliği gereği, bundan 

sonra raporlar bu şekilde sizin önünüze gelecek ve nirengi noktası olacak rakamları da ilk defa 

benim açıklamam kısmet oldu.  

Hasılat 1 Ocak 2022 – 31 Ocak 2022 tarihleri arasında, size göre sol taraftaki kolon, geçen sene 

1 Ocak ile 31 Aralık tarihleri arasında gerçekleşmiş olan rakamlar. İkinci kolondakiler de ilk 5 

ayda 2023’ün ilk 5 ayında, 1 Ocak ile 31.5.2023 tarihleri arasında gerçekleşmiş olan rakamlar. 

Ben bunları kısaca da size anlatmak istiyorum. Mesela satış maliyeti nedir diyeceksiniz. Sporcu 

ücretleri var, amortisman, teknik kadro ve buna benzer giderlerden oluşan bir kalem. Aşağı 

yukarı, geçen sene 1.841 gerçekleşen, bu sene 1 milyar 445 milyon TL, sadece 5 ayda 

gerçekleşmiş durumda. Brüt kâr-zarar, onları zaten görüyorsunuz. Genel yönetim giderleri, 

şimdi bunların başlıkları var. Çünkü ben de aynı şeyi çalışırken nasıl olacağını sorduğumda, yani 

ne olduklarını sorduğumda personel giderleri, vergi giderlerini kapsayan bir gider bölümü 

burası. Bu da 130 milyon TL geçen sene gerçekleşmiş, ilk 5 ayda 122 milyon TL gerçekleşmiş. 

Pazarlama, satış ve dağıtım giderleri, işte 57 milyon geçen sene, şu anda 5 milyon ilk 5 ayda, 46 

milyon TL gerçekleşmiş. Diğer faaliyet gelirleri, bunlar da ufak da olsa, onları da ben anlatmak 

istiyorum. Bu faaliyet gelirlerinde, stadın dışında mevcut olan büfeler, işte reklam alanları, 

istasyon, baz istasyonlarından elde ettiğimiz gelirler. Ufak da olsa, 26 milyon geçen sene 

gerçekleşmiş, ilk 5 ayda 12 milyon TL gerçekleşmiş durumda. Diğer faaliyet giderleri, diğer 
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faaliyet giderleri de nedir derseniz. Kur farkları ve dava karşılıkları. Bunlar da geçen sene 

toplamda 277 milyon TL, bu sene ilk 5 ayda, 205 milyon TL gerçekleşmiş durumda. 

Yatırım faaliyetlerinden gelir ve giderler; bu da geçen sene 1.75 olan bu sene 1.269, bu da 

Ada’nın, Mecidiyeköy’ün, Florya’nın yeniden değerlendirmesine karşılık oluşan bir fark. Bu 

farkla da zaten totale baktığınızda, geçen sene 311 milyon TL totalde zarar etmişken, bu farkın 

da değerlendirmelerden kaynaklanan bu farkla birlikte, ilk 5 ayda 219 milyon TL kâr etmiş 

durumdayız. 

Burada sormak istediğiniz bir şey yok ise, ben teşekkür edeceğim. Bütün bu raporların özeti 

kısaca bu. Hepinize iyi günler diliyorum. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Kulüp muhasip üyemiz Sayın İsmail Sarıkaya’ya teşekkürler. Denetim Kurulu adına, Sayın Ömer 

Çirkin konuşacak. Toplantı verimi açısından, mali yönetim sunumları ve denetim sunumları ile 

ilgili maddedeki görüşmeyi ve güncel konular hakkındaki görüşmeyi, yani 5 ve 6’ncı maddeyi 

birleştiriyoruz. Çünkü öbür türlü birden fazla söz alma talepleri olacaktır. Birbiri içine geçtiği için 

de bu şekilde ilerleyeceğiz. 

Buyurun Sayın Ömer Çirkin 

 

Denetim Kurulu Üyesi Ömer Çirkin 

Sayın Divan Kurulu Başkanım, heyeti, Sayın Yönetim Kurulu Başkanım, Yönetim Kurulu üyeleri, 

saygıdeğer Galatasaraylılar, kulübümüzün bağımsız denetimden geçmiş, 31 Mayıs 2023 tarihli 

konsolide finansal tabloları hakkında Denetim Kurulumuzun görüşlerini paylaşmak amacıyla söz 

almış bulunuyorum. Denetim Kurulumuz adına hepinizi saygıyla selamlıyorum. 

Sayın muhasip üye de biraz önce detaylı bir şekilde anlattı. Biz de finansal tabloları, denetim 

bakış açısıyla, sizlerin bilgilerine sunmak istiyoruz. 

Bilmiyorum ne kadar gözüküyor? Ben biraz, evet, geçmişten de deneyimliyiz. Ben biraz 

okuyacağım rakamları. Mali tablolarda ilk dikkatimizi çeken konu, tabii gerek sportif 

aktivitelerin, gerekse de ticari faaliyetlerin artması ve de içinde bulunduğumuz enflasyonist 

ortamın da etkisiyle, bilanço büyüklüğümüzün her dönem bir önceki döneme göre önemli 

oranda büyümeye devam etmesi olduğu görülüyor.  

Bu kapsamda da 31 Aralık 2022, 31 Mayıs 2023 tarihleri arasında konsolide bazda kulübün 

aktiflerinin yaklaşık 5 milyar lira, yani 4,1 milyar TL aktif büyüklüğünden, 9,1 milyar lira aktif 

büyüklük seviyelerine ulaşmış olduğu görülüyor. Zaten okunmuyor ama ekranda da yer almıyor. 

Ancak 1 sene öncesiyle karşılaştırdığımızda, yani 30 Haziran bilançosuyla karşılaştırdığımızda ise 

aktif büyüklüğünün, kulübün konsolide bazda, yaklaşık 4 kat arttığını, yani 2,4 milyar liralardan, 

9,1 milyar lira seviyesine ulaştığı gözüküyor. Bunlara ilişkin detayları, önümüzdeki slaytlarda 

sizlere sunuyor olacağım. 

Aktif kalemlerinin önemli aktif kalemlerini incelediğimiz zaman, öncelikle bu dönem, dönen 

varlıklarda yaklaşık 800 milyon lira civarı, nispeten sınırlı bir hareket gerçekleşmişken, duran 

varlıkların, duran varlıklar kaleminde, 4,1 milyar lira bir artış olduğunu görüyoruz. 
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Dönen varlıklardaki hareket, kısa vadeli ticari alacaklar kalemi altında, gelir tahakkukları ve 

alacak senetleri bakiyesindeki artıştan kaynaklanıyor. Duran varlıklar kaleminde ise, az önce 

muhasip üyemizin de bahsettiği gibi, gayrimenkullerimizin ekspertiz değerlerinin, dönem içinde 

yenilenmesi kaynaklı, ciddi bir değer artışı göze çarpıyor. Bunu da detaylandırmak gerekirse, 

yatırım amaçlı gayrimenkuller içinde sınıflanan, Mecidiyeköy ve Galatasaray Adasının ekspertiz 

değerlerinin yenilenmesi ve Florya arsasının bir kısmının muhasebeleştirilmesi ve yeniden 

değerlenmesi, kullanım hakkı varlıkları kalemi altında, Kemerburgaz arsasına ilişkin değerin 

muhasebeleştirilmesi. Yine maddi duran varlıklar altında sınıflanan ve fiilen kullanmakta 

olduğumuz Florya arazisinin ekspertiz değerinin yenilenmesi sonucu, bu kalemlerde ciddi artış 

görüyoruz. 

Aktifte diğer önemli bir kalem olan ve ağırlıklı sporcu bonservislerinden oluşan maddi olmayan 

duran varlıklar kaleminde de yine sınırlı bir artış göze çarpıyor. 

Bu bilgiler ışığında 31 Mayıs itibariyle bilançomuzun aktif kompozisyonu bu şekilde oluşuyor. 

Yine okuyacağım, çünkü gözükmüyor. Aktiflerimizin yaklaşık %66’sını gayrimenkuller 

oluşturuyor. Dönen varlıkların oranı %16, maddi olmayan duran varlıkların oranı %11, diğer aktif 

kalemlerin oranı ise %7. Sahip olduğumuz gayrimenkullerimizin bilanço değerleri, sırasıyla 

Florya, arsa olarak 2,8 milyar TL, Mecidiyeköy yine arsa olarak 1,1 milyar lira, Kemerburgaz 997 

milyon, Galatasaray Adası, 839 milyon, diğer gayrimenkuller de 113 milyon olmak üzere toplam 

5,860 milyar TL gayrimenkul bilanço değeri bulunuyor. 

Yükümlülükler tarafına baktığımızda ise öncelikle bu taraftaki en büyük kalem olan bankalar 

birliği anlaşması kapsamındaki borç tutarımızın önemli bir değişikliğe uğramadığını görüyoruz. 

Sırasıyla diğer önemli kalemlere baktığımızda ise, yaklaşık 2,7 milyar lira kısa ve uzun vadeli 

olmak üzere 2,7 milyar lira, sırasıyla diğer önemli kalemleri incelediğimizde ise, peşin tahsil 

edilen gelirler, yani kombine satışları vesaire gibi ve alınan avanslar hesabının 

muhasebeleştirildiği, müşteri sözleşmelerinden doğan yükümlülükler kaleminde, yaklaşık 1 

milyar liralık bir artış, sporculara olan yükümlülükler ve vergisel yükümlülüklerin kaydedildiği, 

çalışanlara sağlanan faydalar kapsamında, borçlar kaleminde 300 milyon liralık bir artış, yeni 

Florya arsasının alımı için kullanılan kredinin muhasebeleştirilmesi ve yine ticari borçlar altında, 

oyuncu transferlerine ilişkin yükümlülükler hesabında, sınırlı bir artış görünüyor.  

Son olarak aktif tarafta da bahsetmiş olduğumuz, gayrimenkul değerlemelerin pozitif değerleme 

etkisini öz kaynaklarımızı iyileştiren bir kalem olarak, yükümlülükler tarafında da görüyoruz. Bu 

kapsamda konsolide bazda, öz kaynak rakamımızın son 5 ayda, 1,6 milyar lira negatif seviyeden, 

65 milyon lira negatif seviyeye iyileşmiş olduğu gözüküyor. 

Gelir tablosunu incelediğimizde de esas faaliyetlerden yaklaşık 800 milyon lira zarar ettiğimizi, 

bu 5 aylık sürede. Tamamı gayrimenkul değerlemeleri kaynaklı olmak üzere yatırım 

faaliyetlerinden yaklaşık 1,3 milyar lira kâr ettiğimizi, faiz giderlerinden de 258 milyon lira zarar 

olmak üzere, 2023 yılının ilk 5 ayında konsolide bazda toplam 219 milyon lira kâr ettiğimizi 

görüyoruz. 

Tüm bu bilgiler ışığında, 2023 ün ilk 5 ayını özetlediğimizde, en solda sarı boyalı olan kısım zaten 

bahsetmiş olduğumuz konsolide kâr rakamı 219 milyon ve eksi 65 milyon lira öz kaynak rakamı, 

bunun detaylarına indiğimizde, hani hangi aktivitelerden bu kâr zararın oluştuğuna 
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baktığımızda, solo bazda kulübün 105 milyon lira zarar ettiğini, diğer konsolidasyon düzeltmeleri 

kapsamında, burada kulübe konsolide olan fakat finansal raporlarda yer almayan iki tane ayrı 

şirketimizin altındaki gayrimenkullerden dolayı, 971 milyon lira kâr ettiğimizi, konsolide bazda 

bakıldığında, Sportif A.Ş.’den ise, ilk 5 ayda, 5 aylık, son 5 ayda sportifin şeyine göre, 647 milyon 

lira zarar ettiğimizi görüyoruz. Öz kaynaklar da aynı şekilde bireysel olarak bakıldığında, 

kulübümüzün öz kaynaklarının 3,9 milyar lira pozitif olduğunu, fakat konsolidasyon kapsamında, 

halka açık Sportif A.Ş. hisselerinin değerinin burada dikkate alınmaması gerektiğinden dolayı, 

2,5 milyar lira bunun geri çekilmesi gerektiğini ve Sportif A.Ş.’nin de kendi öz kaynağının 1,4 

milyar lira ekside olduğu gözüküyor. 

Denetim firması, Grand Thornton’un finansal tablolara ilişkin görüşlerine gelince, firmanın kulüp 

finansallarına ilişkin görüşü, geçmiş yıllarda olduğu gibi, sınırlı bir görüş, sınırlı, olumlu bir görüş 

olmuştur. Firmanın görüşünün sınırlı olmasının nedenleri ise birincisi, bilindiği üzere, başta spor 

kanunu olmak üzere, ilgili mevzuat sebebiyle kulübümüzün mali yılı değişti ve bu seneden 

başlamak üzere, ilk defa yeni takvime uygun olarak 31 Mayıs 2023 tarihi itibariyle konsolide bir 

bilanço çıkarıldı. Esasen finansal raporlama standartları uyarınca, karşılaştırılabilirlik açısından, 

kulübün bir sene önceki aynı döneme ilişkin raporunun da çıkartılması daha uygun olacaktı. 

Fakat teknik ve operatif sebeplerden dolayı bu sağlanamayınca, denetim firması, bu konuyu, 

yani raporluk karşılaştırılabilirlik konusunu bir şerh olarak düşmüş oldu. 

İkinci konu ise, yine sınırlı görüşe konu olan, spor genel müdürlüğü ile devam eden bazı 

itilaflarımız olması. Bu aslında bir önceki denetim firması tarafından da gündeme getirilen ve 

sınırlı görüşün dayanağı olan bir konuydu. Burada itilafların rakamların boyutu tam olarak 

belirlenemediği için ve yargı süreçlerinde muhtelif farklı kararlar çıktığı için, buna bir karşılık 

ayrılmamasını, denetim firması bir şerh olarak raporuna ekliyor. 

Denetim firmasının yine görüşünü etkilemeyen, olumlu görüşünü etkilemeyen ancak dikkat 

çekmek istediği bazı farklı konular da var. Bunlardan birincisi, finansal sebeplerden dolayı, 

işletmenin demin bahsettiğimiz öz kaynağın eksi olması ve benzeri sebeplerden dolayı, 

işletmenin sürekliliğine ilişkin bir belirsizlik tespit ediyor burada denetim firması. Bunun dışında 

yine Sportif A.Ş.’nin 31 Mayıs 2023 tarihi itibariyle borsa rayici dikkate alındığında, 4,3 milyar TL 

olan değerinin, konsolidasyon prensipleri değeri, bu finansal tabloya yansımadığını belirtiyor. 

Bilançoda 372 milyon lira olarak gözüken Riva arazisine ilişkin haklarımızın belirlenen tutarın 

üzerinde gerçekleşme olasılığından bahsediyor ve son olarak da uzun vadeli alacaklar içerisinde 

yer alan sporcu ve eski yöneticilerden alacaklar hesabının geri kazanılabilirliği hususunun altını 

çiziyor.  

Dönem içerisinde Denetim Kurulumuzun faaliyetleriyle ilgili çok kısa bilgi vermek gerekirse, 5 

aylık dönemde, Denetim Kurulumuz 6 farklı Denetim Kurulu raporu hazırlamış ve bunu başta 

Yönetim Kurulumuz olmak üzere ilgililerine iletmiştir. Ayrıca etik hat uygulaması kapsamında 

yine tarafımıza iletilen 5 konu ile ilgili Yönetim Kurulumuza bilgilendirme yapılmıştır. Tesis 

ziyaretlerimiz, sportif şubeler ve iştiraklerimize devam etmiştir bu dönem içerisinde, ayrıca diğer 

faaliyetlerimiz kapsamında, icra ve koordinasyon toplantılarına katılım, kulübün ve Sportif 

A.Ş.nin tüm kararlarının incelenmesi, Kagider sertifika çalışmasına fiilen katılım ve personelimizi, 
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yönetmelikler ve etik hakkında bilgilendirme ve eğitim verilme faaliyetlerini de bu dönem 

içerisinde yapmış bulunuyoruz.  

Tüm bunların ışığında Denetim Kurulumuz, 31 Mayıs 2023 tarihli mali tablolara ilişkin bilgi ve 

belgeler de dahil olmak üzere denetim faaliyetleri kapsamında, talep etmiş olduğu her türlü bilgi 

ve belgeye ulaşmış olup, ilgili döneme ilişkin incelemelerinde mevzuata aykırı herhangi bir 

hususa rastlamamıştır. Saygılar sunuyorum. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Denetim Kurulu adına Sayın Ömer Çirkin’e teşekkürler. Şimdi saygıdeğer hazirun, Divan 

Başkanlığına gelen tüm evrakları okumadık. Toplantı akışını kesmemek, bir evrakımız daha var, 

bir üyemizden gelen, kendisi önemli addettiği bir konuyu aktarmış. Şimdi bunu, Divan kurul 

yazman üyemiz Sayın Ali Tüzmen okuyacak. Buyurun. 

 

Divan Kurulu Yazmanı Ali Tüzmen 

Sevgili camiam, saygıdeğer Galatasaraylılar, İstanbul dışından sizlere seslenme fırsatı bulduğum 

için şanslı, Galatasaraylı olduğum için gururluyum. Kulübümüzün genel yönetimini, futbol 

takımımızın başarısını alkışlarken, diğer branşlarda geri kalmamamız gerektiğini de vurgulamak 

isterim. Özellikle de ülkece dünya bir numarası olduğumuz Avrupa’nın en önemli ligine sahip 

olduğumuz kız voleybolunda, Galatasaray’ın bu kadar geri kalmasından yönetimimizin de 

hoşnut olmadığını tahmin ediyorum. Ama benim bugün dikkatinizi çekmek istediğim önemli 

nokta, internet sitemizin mevcut durumudur. Çağımızın teknoloji ve iletişim çağı olduğunu 

hatırlatmaya gerek yok. Dünya kulübü olduğumuzu iddia ederken, internet sitemizin dünya 

kulüpleri standardında olduğunu söylemek mümkün değildir. En önemli gördüğüm iki noktayı 

burada vurgulamak isterim. 

Bir, üyelerinin çoğunun frankofon olduğu bir dünya kulübü olarak, Fransa’da önemli bir 

lobimizin olduğu bir gerçektir. Ayrıca spor medyasının güçlü bir bölümünün Fransızca yayın 

yaptığı bir dünyada, internet sitemizde Fransızca bölümünün olmaması bir handikaptır. Hem 

Divan hem de Yönetim Kurulumuzdan ricam, mutlaka ve acilen bu konuyu düşünmeleridir. 

Hatta daha ileriki dönemlerde, Almanya ve İspanyolca gibi, tüm dünyada spor basınının çok 

kullandığı dilleri de mutlaka değerlendirmek gerekir.  

İki, bunu belirttikten sonra mevcut sitemizdeki İngilizce bölümünün de maalesef güncel 

olmadığını gözlemliyorum. 3 gün önce Manchester United’i yenen Galatasaray’ın İngilizce 

sitesini açtığınızda, parantez içerisinde bu yazıyı yazdığım tarihte karşınıza Zalgiris maçı sonucu 

çıkmaktadır. Tekrar ediyorum, iki ay önceki Zalgiris maçı, vizyoner bir Yönetim Kurulumuz 

olmasıyla ne kadar gurur duyarsam duyayım, bu vizyoner kulübün dünyaya açılan iletişim 

organında bu kadar eksikliğe razı olamıyorum. Bu konuyu Yönetim Kurulumuzun dikkate 

almasını umarak, hepinize saygılarımı sunuyorum. Yavuz Türsan, 7591. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Bu konudaki saygıdeğer üyemizin tespit ve serzenişlerini ve haklı eleştirilerini Yönetim 

Kurulumuza iletiyoruz. Şimdi genel görüşme, iki maddeyi birleştirdik, hem raporlar hakkında, 
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hem genel görüşme. Ben 11 saygıdeğer üyemiz konuşma talebinde bulundular. Ben ilk 3 

konuşmacıyı bahsetmek istiyorum. Hazır olmaları. Birinci sırada Sayın Ömer Tümay, ikinci sırada 

Sayın Hayri Kozak, üçüncü sırada Sayın Taner Aşkın konuşacak. Buyurun Sayın Ömer Tümay. 

Teşekkürler Sayın Genel Sekreter. Acaba kayda geçiyor mu? Bir kürsüden tekrarlayabilirseniz, 

tutanağa geçsin. Zahmet verdik ama, özür diliyorum Sayın Ömer Tümay. 

 

Yönetim Kurulu Genel Sekreteri Eray Yazgan 

Peki, Sayın Divan, Değerli üyelerimiz, biz geçtiğimiz, iki hafta önce yayınladığımız faaliyet 

raporumuzda, 31 Mayıs 2023’e kadar izah ettiğimiz faaliyet raporumuzda, internet sitemizle 

ilgili olan eksikliği, bir özeleştiri olarak zaten not olarak koyduk ve en kısa sürede de olabilecek 

en kısa sürede de bu eksikliğin giderilmesi için gayret göstereceğimizi de tüm üyelerimizle 

paylaştık. Anlayış göstereceğinizi umuyorum. Teşekkür ederim. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Teşekkürler, Sayın Yönetim Kurulu genel sekreterimiz, Eray Yazgan’a teşekkür ederiz. Buyurun 

Sayın Ömer Tümay. 

 

Ömer Tümay 

Sayın Divan Başkanım, Divan heyeti, Sayın Kulüp Başkanım, Yönetim Kurulu ve siz değerli 

Galatasaraylılar, hepinizi saygıyla selamlıyorum. Galatasaray demokratik bir yapı. Divanda olan 

herkes, çıkıp burada konuşma hakkına sahip, kürsüde. Aynı şekilde genel kurul üyesi ise, genel 

kurullarda kürsüye çıkıp özgürce konuşabilir. Ancak, bu konuşmalar sırasında seçilen cümlelere 

ve cümlenin içindeki kelimelere dikkat etmek lazım. Burada özen göstermek lazım. İstem dışı 

sarf edildiğini düşündüğüm kelimeler, maalesef sosyal medyada büyük sansasyona yol açıyor ve 

Galatasarayı zor durumda bırakıyor. Burada yönetimimizi eleştirelim derken, Galatasaraya ağır 

darbe vuruluyor ve bunu bir açık olarak bekleyenlere de koz verilmiş oluyor. Lütfen bu konuda 

biraz özen gösterelim. Böyle oturup tartmadan, arkasından ne çıkacağını düşünmeden, istem 

dışı kelimeler sarf etmeyelim. Galatasarayı zor duruma kimsenin düşürmeye hakkı yok. Bu bir, 

ikincisi, yönetimimiz 14 ay önce bir yol haritası çizdi ve bu yol haritasını Türkiye'de yaşanan tüm 

ekonomik konjonktürdeki zorluklara rağmen, adım adım realize ediyor. Burada eleştireceğiniz 

yerler olabilir. Her yiğidin yoğurt yiyişi farklıdır. Ancak bütün yetkileri genel kuruldan alan 

yönetim, bir şekilde kendi yol haritasını çizdi ve uyguluyor. Galatasaray geleceğini çok büyük 

teminatlar altına alıyor. Bu süreçte çok dikkatli olmamız lazım. Yapacağımız eleştiriler, hem bu 

arkadaşlarımızın şevkini kıracağı gibi, hem de Galatasarayı zor durumda bırakarak, birtakım 

işlerin tökezlemesine sebep olabilir. Zaman, dayanışma zamanı. Galatasaraya destek verme 

zamanı. Yönetimin arkasında durmamız gereken zamandayız. Bu da önemli bir konu. Bir diğer 

konu ise, son bir haftanın gelişmeleri, birtakım istifalar yaşandı, bu istifaları da son derece 

zamansız bulduğumu buradan vurgulamak isterim.  

Bir yola çıkarken hep birlikte çıkılıyorsa, ama bu süreçte birtakım rahatsızlıklar duyuluyorsa, bu 

aile içinde halledilir, çıkıp da büyük deklarasyonlarla basın açıklamalarıyla bunların dışarı 
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aksettirilmemesi lazım. Dolayısıyla bu açıklamalar ne kadar uzun olursa, içinden cımbızlanan 

kelimeler o kadar Galatasaraya zarar veriyor. 

Beni dinlediğiniz için teşekkür ederim. Bu kadar. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Ömer Tümay’a teşekkürler. Sayın Hayri Kozak, buyurun. 

 

Hayri Kozak 

Çok değerli Divan üyelerimiz, her iki Başkanımız ve Galatasaray’ın Divan üyesi olmayan daha 

değerli üyeleri, şimdi çok ciddi uyarılar almış olarak huzurunuza geldim. Onun için sarf edeceğim 

kelimeleri çok dikkatli kullanmam lazım. Sarf edeceğim kelimeleri çok dikkatli kullanmam lazım. 

Siz ağabeylerim olarak beni uyarın, kötü bir kullanma diye, aman Ömer duymasın. Şimdi 

efendim ben şöyle bir şeyi söylemek durumundayım. Bütün kalbimle, bütün iyi niyetimle 

söylüyorum. Ben geçen Divan, son iki Divan toplantısında yoktum. Hanıma da söylemiştim, ben 

artık gitmeyeceğim filan demiştim. Bugün buraya gelme kararımı vermeye, hanımın söylediği 

bir kelime, ne biçim adamsın sen dedi ya. Öyle söylüyorsun, gidiyorsun. Ne işin var dedi. Yani 

biz söylediğimiz zaman içeride de biz hesap veriyoruz. Neyse bugün burada verelim de, ondan 

sonra. Şimdi efendim o geçen Divan toplantısında gerek kulübün Başkanı gerek onun yardımcısı 

olan Erden Bey, çok uzun, ama çok kapsamlı mükemmel iki konuşma yaptılar. Ve ben yanlış 

söylüyorsam, benim kadar yaşı müsait olanlar ve benden büyük olanlar söylesin. Ben bugüne 

kadar Galatasarayda ki tam 70 yıldayız, böylesine candan alkış ve destek, tezahüratı 

duymamıştım. Dolayısıyla her ne olursa olsun, birazdan söyleyeceklerimi tabii söyleyecek 

olarak, ben kendilerini tebrik ediyorum. Çünkü koskoca Galatasaray’ın koskoca Divan 

Kurulundan böylesine bir alkış almak, ki inanın tarihte ben görmedim. Müthiş bir şey. Bunu Allah 

nazardan saklasın. Ama bu benim kötü adetim var, ben doğru bulmadığım şeyleri söylemekten 

de imtina edemiyorum. Benim kusuruma bakmasınlar, sizler de bakmayın özellikle. Ben 

bildiklerimi söylerim yine, hak ettiğim muameleyi de görürüm. 

Şimdi bakın Eylül toplantısında dediğim gibi mükemmeldi. Şimdi bunu çok kısa hatırlattıktan 

sonra size, madalyonun diğer tarafını da ben size biraz göstermek istiyorum. Madalyonun 

görünen tarafı, yani parlak tarafı harika. Işıl, ışıl. Galibiyetler, taraftarlar sokakta, paralar akıyor, 

söyleyeceğim birazdan, gelen paraları da söyleyeceğim. Hakikaten memnun olmamak mümkün 

değil. Şimdi bu arka tarafa bir göz atacağız beraber. Ricam, müsaade, usuller çerçevesinde 

konuşurken, sözlerimin kesilmemesini özellikle istirham ediyorum. Şimdi şu elimde gördüğüm, 

gördüğünüz, herkeste var mı bu? Var olan, lütfen el kaldırır mı? Benim ricam için. 1, 2, 3, 5, 10, 

12 kişi yok. Evet yok. Şimdi bunu Sayın Başkan, bu son konuşmasında aldığını, işte biz dedi, bunu 

size verdik ve bunu takip ederek yapıyoruz her yaptığımızı dedi. Utanarak söyleyeceğim ben, 

beni yanlış anlamayın bu, bir şey değil yani, bir gurur meselesi de değil. Bunu tavsiye eden kim 

biliyor musunuz? Böyle bir şey bugüne kadar, biliyorsunuz bir yetki belgesi alınıyor, evvelce, her, 

daha doğrusu, son 5, 6 yönetimde, her seçim sonrası, bütün yönetimler, doğru bir şey yaparak, 

yetki belgesine başvurur, genel kurul yapmak suretiyle ve genel kurul verdikleri yetki, istedikleri 

yetki teker teker oylanır ve onlar artık faaliyete geçerdi. Başarırlar, başarmazlar, o sonraki iş 
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tabii. İlk defa, ilk defa tüzüğü biz fazla okumayız, hepimiz biliriz. İlk defa 145’inci madde, okundu. 

Eğer göz atmayan varsa, ona bir bakmasında fayda var. Çok affedersiniz. Şimdi, ben o gün, yani 

o yetkinin yapıldığı Divan toplantısında, bütün içtenliğim ve samimiyetimle, bunu size şerefim 

üzerine söylüyorum. Şunu söyledim yönetime, beyler dedim, bizim 145’inci maddeyi bir okuyun. 

145’inci madde, yetki isteyen böylesine kapsamlı yetki isteyen yönetimlere çok önemli 

sorumluluklar veriyor ve ben okudum o 145’inci maddeyi, o gün. Ve olağanüstü memnun 

olduğum bir hareket geldi. Yönetim iki veya 3 gün içinde, o yetki belgesinin istediği şartların 

hepsini getirdi ve bize bu, bunu sundu ve yazılı bir doküman olarak sundu. Anlatabiliyor muyum, 

yani orijinalinde yoktu. Bu bir üyenin, mütevazı bir üyenin, Divan üyesinin talebinin anında 

yerine getirilmesiydi. Bu fasıla kadar ben bütün kalbimle teşekkür ediyorum bunu 

hazırlayanlara. Şimdi gelelim bugüne, bunun içinde, Galatasarayın seçim arifesinde gerek Erden 

Timur Bey’in gerek Başkanın yaptığı bütün sunum toplantılarında, hepsinde istisnasız şekilde, 

yer verilen konular vardı burada, yani o yetki istenen maddelerde ve burada istenen şartlarda. 

Dolayısıyla bu genel kurula yapılmış çok güzel bir saygıydı yönetim tarafından. Şimdi dolayısıyla, 

şimdi ben de kendime göre ciddi zannederim kendimi. Ya bu şöyle konuşuldu, şunu bir takip 

edeyim dedim ben. Şimdi takip etmiş bir Hayri olarak, buna siz sonra bakın, olan, olmayan 

bulsun. Ben kendi görüşüme göre, bu yönetimin göreve gelişinin, seçimi kazanmasının ve 

başarıyla bugünlere gelişinin en önemli sebeplerinden biri, açıkça söylüyorum, hepiniz de beni 

teyit edeceksin. İnşaatlarımız, yani yeni taşınmazlarımızın planlaması, içeriği ve muhakkak en 

önemlisi de mali getirisi idi. Doğru mu? (Doğru.) Şimdi mali getirinin, bize gelecek, beklenen mali 

kaynağın kendisi neydi? Hangisiydi? Florya’ydı. Florya’nın getirisinin rakamları da çok ifade 

edildi, ilgililer tarafından, olağanüstü. Hepimiz mutlu olduk, ben de öyle ve sonuna kadar açık 

söylüyorum, bu bir şey değil yani söylediğim. Ben de seçime kadar olan günlerde, elimden 

geldiğince, ben şunu söyledim, bunu, duyanlar çok vardır, mutlaka aranızda da vardır. Ben 

dedim, bugüne kadar, bütün seçimlerde bulundum. Yönetime gelirken, yapacağı şeyleri ve planı, 

projeyi, böylesine kapsamlı, böyle bilinçli olarak ve detaylı olarak sunan ve beni inandıran ikinci 

bir aday grubu ben görmedim diye, insanlara bağırdım ben adeta. Bugün de teyit ediyorum 

söylediklerimi ve seçimi kazandılar. Bunun için kazandılar demiyorum ama hakikaten çok 

tutuldu. Çünkü çok radikal görüntüler vardı. Yani onların tamamlanması, Galatasarayı ayağa 

dikip, birçok sorunda, bunlar burada yazıyor. Ben okumayacağım teker teker, ama ben şöyle 

yapacağım. Çok hızlı şekilde burada yazan şeylerin bugünkü durumunu söyleyeceğim. Burada 

ne yazıyor? Tarih yazıyor, gündem yazıyor, maliyet yazıyor, maliyetin kaynağını soruyor ve 

süreleri soruyor. Bunları yani diyor ki, tüzük, bunları getirmeden, yönetim yetkiyi alamaz diyor. 

Yani bu yetkileri, bu şekilde aldı yönetim. Bunu bilelim. Ha, başlamışlar inşaata, bir kısmı olmuş, 

olmamış, şimdi onları konuşacağız. Yani ne olduğunu ben size söyleyeceğim şimdi. Aradan da 

geçmiş, bu yetki alındıktan sonra, tam 14,5 ay. Zaten söylüyor yönetim de. Şimdi bakın, 

bunlardan bir defa Florya konutları, çok önemli şekilde öne çıkıyor tabii. Evvela Florya konutları, 

öyle bir mali tablo ile geldi ki, yani onun getireceği verim, olağanüstü. Şimdi Florya konutlarının 

bugünkü durumu, uzatmadan söyleyeceğim. Şimdi büyük bir hayal kırıklığı yaratmıştır, bende. 

Sizi bilmem. Yönetim gecikme nedenlerini, daha şu anda çivi çakılmamıştır. Sebepleri var. 

Muhakkak var. Ama şu anda çivi çakılmamıştır, çakıldı diyen varsa, el kaldırsın. Yok. Hiç olmazsa, 
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çivi çakılmaz veya bir şeyler aksar. Bütün bir toplum, Galatasaray toplumu, resmen Florya’ya bir 

güven vermiştir ve ümitlenmiştir. Ben öyleyim, açık söylüyorum. Ben de baktım, 10 milyarları 

aşan cash para geliyor Galatasaray’a. Müthiş bir çalışmayla, hazır gelecekti olursa, ama maalesef 

daha inşaata çivi bile atılmadı. Neymiş? İşte .. ya kardeşim, 18 ay geçmiş, deyin, kalkın deyin ki, 

5’inci ayda deyin, şöyle, şöyle sıkıntılar var, haberiniz olsun, bu uzayacağız. Yok. Tek kelime 

duyan varsa, söylesin bana. Hiçbir şey söylenmedi. Yani, şurada, şu, bu. Florya konusunda, 

durum aynen bu durum. Şu anda zaten biliyorsunuz, hâlâ başlamadı. Efendim orada mahkeme 

var. O orada, yok Kemerburgaz bitecek de, yok efendim. Kemerburgaz oranın gecikmesi için bir 

sebep olamaz. Şimdi Kemerburgaz spor tesisleri ise, şimdi oraya geldim. Henüz birinci fazdaki, 

iki faz var orada. İki grup çok engebeli bir arazi. Hakikaten inşaatın ilerlemesi de kolay değil, zor. 

Fakat onların hepsinde süreler var. Yani bu kitapta hepsinde süreler var ve günün inşaat 

imkânlarıyla bu süreleri geçmek para olduktan sonra tamam. Şimdi Kemerburgaz, o bir açılış 

yapıldı. Açılış değil pardon, inşaatın bugünkü durumunu itibar eden, üyeleri bilgilendirmek 

amacıyla, güzel bir karar aldı yönetim ve inşaatın daha bitmemiş ama bina çıkmış, hazır olmayan 

da olsa, altta büyük bir salon var. Orada bir genel kurul yaptı, genel kurul değil affedersiniz, 

Divan Kurulu yaptı. Efendim. Tabii. Bir Divan toplantısı yaptı ve orada işte giden üyelerimiz gördü 

gözleriyle. Herkes memnun oldu, bitti. Ama daha henüz bir tane sahanın çalışması başlamadı 

galiba. Burada 3 tane saha olması lazım. Evet orada bir toplantı yapıldı, abi kesme beni, 

arkamdan bak, serbest. Sen başladı, nereye kadar geldiğini anlat bize. 3 tane saha yapılacak 

oraya, o gözle bakarak anlat ama, öyle mi? Burada yazıyor. Ona bak, gel anlat burada. Kusura 

bakma yani. Şimdi dolayısıyla o da sadece başlamış durumda daha. Bayağı ilerlemiş, ilk aday, o 

da birinci faz diyorum. Yani birinci faz bitecek, süreler var. Bir senede bitecek demiyor asla, ama 

o tamamlanmadan Florya’ya başlayamayız diyorlar arkadaşlar. Bu en önemli nokta. Ondan 

sonra, yeni araziler alınması maddesi var. Şimdi Kocaeli ve Çanakkale’de arkadaşlar yeni araziler 

peylemişler diyeyim yani. Çünkü yeri belli, şusu belli, busu belli. Yeni araziler ve bu yeni arazilerin 

de alınması ve onları ileriye matuf olarak, belli yatırım planlarının yapılması, tabi, durup 

dururken çiftlik yapmak için arazi almayı mutlaka düşünmüyorlar. Şimdi bunlar da, yeni araziler 

de süre yetki tarihini izleyen bir yıl içinde ilk yatırımın yapılması beklenmektedir. Bir yıl geçti, 1,5 

yıla doğru gidiyoruz. Hiçbir şey yapılmadı. Hatta yerini de bilmiyoruz, hatta belki ziyaret bile 

edilmedi. Oraya bir komisyon kuruldu, onu da biliyoruz, gidip onlar, değer, incelemeler yaptılar. 

O komisyona da ben soruyorum, arkadaşlarım hepsi, şu ana kadar onlar da gitmedi oraya. 

Bilmiyorum yani. Hiç olmazsa, gönderin. Bir şeyler yazsınlar da onu koyun buraya. Yok.  

Şimdi bir stadımızın yanında, 60 dönümlük bir arazi de çıktı ortaya şimdi. Öyle bir şey yoktu 

bunda, burada da yok. Bu arada herhalde, devletle birtakım ilişkiler kuruldu. Böyle bir imkân 

doğdu. Helal olsun. Onu da açıkladı. Tamam onları .. vay niye aldı diye, ama bunda da şu güne 

spesifik, Başkanın söyleminden başka, en ufak orada bir hareket yok.  

Beni bugün sizin karşınızda bu ilgilendiriyor. Sondan önce, bu 60 dönümlük arazide, çok önemli 

birkaç tane spor dalının antrenmanının veya her şeyinin yapılacağı, tam da stadın içinde, tam 

komprime müthiş bir şey olur, bittiği zaman. Bittiği zaman.. başlarsa ve biterse. Şimdi geliyorum 

Büyükçekmece’ye, onun çok enteresan bir hikayesi var. Büyükçekmece, ben hep duyarım, 

yıllardır duyarım ama alındığı tarih de, kulakları çınlasın, Adnan Polat 14 yıl önce almış orayı, 
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almadı, gitti belediyeyle anlaştı. Biliyorsunuz belediyeler öyle yapıyor, Galatasarayın ismi şey, 

Fenerin de öyle, bilmem neyin de. Belediyelerden arazi bağlamak kolay iştir yani, gidersiniz 

Başkanı, ama Başkan gidecek veya yardımlarıyla alacak. Randevuyu alıp gidecek, çay, kahve 

içilecek, ben şu araziyi bize tahsis edin diyecek, bir gidişte, hemen alıyorsunuz yani, bu böyle. 

Aksini söyleyenle gelsin konuşalım. Şimdi o zaman, Adnan Polat bu arazinin üst hakkını almış. 

Bir protokol imzalamış, 106.056 metrekare, ciddi bir şey, 106.056 metrekare, şeyin göbeğinde, 

Büyükçekmece’nin göbeğinde, deniz kenarı filan değil ama, karşısında da bir stadyum var. 

Efendim ben yani işgüzar adamın biriyim, ben şeye de gittim. Nereye? Kemerburgaz’a da gittim, 

ama bir talihsizlik başıma geldi, beni sokmadılar oraya, olabilir yani. Herhalde birtakım talimatlar 

verilmiş, belliydi zaten, onu anladım ben. Şimdi olabilir. Ben burada rahat giderim diye, buraya 

şey gittim yani, kendime güvenerek gittim ve orada bir de komisyoncu da buldum. Onunla 

oturduk, anlamadım, (Divana gelmedin, Divan toplantısı yaptık.) Orada mı söyleyecektim, 

Büyükçekmece’yi, yani Büyükçekmece’yi orada mı anlatacaksınız Sayın Başkan? (Hayır, yok 

sokmadılar içeri diyorsunuz ya, keşke Divana gelseydiniz.) Ben size bunu anlattım. Hafızanızı 

biraz zorlayın, bulacaksınız. Yanınızda orada bak, mütebessim suratı hiç değişmeyen, Eray 

kardeşim de bu işi gayet iyi biliyor. Hatta oturduğu yerden, bana seslendi. Sorsaydın bize abi 

dedi. Ben öyle sizin bildiğiniz insanlardan değilim. Benim hem kulağımda, hem de gözümde 

vardır.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Hayri Kozak, lütfen salona hitap edin.  

 

Hayri Kozak 

Bana müdahale edilmesin. Başkan da olsa, bana müdahale edilmesin. Ben konuşmamı 

yapıyorum. Şimdi Başkan Adnan Polat, imzalanan 14 yıllık, boş durmakta. Şimdi arazinin 

durumunu söyleyeyim ben size. Hiç kimse gitmemişti. Ben gittim. Arazi resmen sürülmüş. 

Belirtilen büyüklükte, adamın biri gelmiş, araziyi sürmüş. Bir arazi niye sürülür? Herhalde bir şey 

ekmek için. Keyfinden adam sürmedi ya? Bizim kimsenin haberi yok bundan. Herhalde Eray’ın 

vardır belki. Kimsenin haberi yok. Ben bunu geldim, burada anlattım. Hani gelinmedi diyor, ben 

Divanda anlattım, iki kere. Var mı? Öyle mi? Öyle. Anlattım. Sonra bir telefon açıp, orada da bir 

komisyoncu da buldum. Adam çok iyi biliyor araziyi, metrekareyi, Galatasaray’ın talip olduğunu, 

her şeyi biliyor adam. 3 metre ötede de yazıhanesi var. Geldim anlattım bunu. Ya böyle böyle 

bir durum var. Arazide de hiçbir hareket yok, bizim tarafımızdan, hatta bir pilonun tepesinde 

şöyle bir şey sallanıyor, o da kopmuş, sarkmış duruyor, direğin tepesinde, herhalde Galatasaray, 

filan bir şeyler var. Geldim bunu anlattım. Hatta bir arkadaş dedi ki, bize danışmadan gitmeyin 

dedi. Bakın, ismi lazım değil. Gelin bize sorun. Ya ben size niye zahmet vereyim? Ben gider 

kendim bakarım. Araziye bakmaya gittim ben. Böyle bir de maceramız var. Şimdi ne olacak 

bilmiyorum. Ama güzel bir gelişme oldu, işe yaradı. Şöyle dev bir pano yapılmış ve burası 

Galatasarayın hükmündedir diye, çok güzel bir şey, bunun için yönetimin hepsine çok teşekkür 

ediyorum. Hepinizin adına. Yani nihayet sahiplenildi. Şimdi bu, bu kadar. Yani bu sadece 

inşaatlarla durmam, diğerlerinin konuşmalarına girmeme, o konuşmalardan gelen, onlar 
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gelecek arkadan, biraz kalacağım burada. Şimdi hızlı hızlı geçeceğim, bununla moraliniz 

bozulmasın. Sportif A.Ş.’den bir bahsedelim. Şimdi bakın, hemen farklı, renkli bir şeye geçelim. 

Şurada, bizim evvelce tümüyle inşaatçı olduğu için, bütün Başkanların gözdesi olan, hakikaten 

öyle. Çünkü kendi inşaat yeteneği ve geçmişindeki referansları dolayısıyla, çok takdir edilen ve 

aranılan arkadaşımız, aniden inşaatçılık ceketini çıkardı, futbolcu oldu, futbol yöneticisi oldu. 

Oldu da çok da başarılı oldu. İsabet oldu. Erden Timur. Ama yönetime giriş sebebi, futbol değildi. 

Demin anlattığım inşaatlardı. Böyle, aksini söyleyen çıksın söylesin veya kendilerine sorun. 

Aynen buydu. A bir baktık. Tabii üzüldük mü? Yok. Ne demek futbol? Futbolda şampiyon 

olacağız filan. Müthiş bir dönem geçti. Şu anda özellikle bir tane çok heyecanlı bir arkadaşımız, 

benimle de çok uğraşır, bak şeyin dibinde, o benimle çok uğraşır, beni hain olarak da şey eder. 

Onların o kadar güzel bir diyalog kuruyor ki sosyal medyayla, Erden Timur, daha da var, 

televizyonda konuşuyorlar. Ya orada birtakım hainler var diyor, Erden Timur’u söylüyor, bana 

söylemiyor. Ona soruyor bir iki kişi, onlar değil, başka bir çift var. Yani birtakım çiftler var. Erden 

Timur onlarla öyle yakın mesai kurmuş ki, kamp yerlerine onlar geliyor, hepsi geliyor, gelecekler, 

her zaman da olacaklar, ama her şeyin bir sınırı var. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Hayri Kozak, burada cevap hakkı doğuracak, ben hassasiyetimi baştan, müteakip defalar 

aktardım. Tüzüğün ilgili maddesini de okumama gerek yok. Kişilerle ve burada olmayan kişilerle 

polemiğe gerek var mı? Siz gayet güzel anlatıyorsunuz? 

 

Hayri Kozak 

E, Siz de dinleyin. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Dinliyorum ama, buyurun devam edin ama.  

 

Hayri Kozak 

Hayır, ben edeceğim zaten. Yormayın kendinizi. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Evet. Hayır, hayır. 

 

Hayri Kozak 

İneyim o zaman, e, ne yapacağız? 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Hayır, en son 6 ay gelmeyeceğim, perhize girdim dediniz. Ama buyurun, şeref duydum.  

 

Hayri Kozak 
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Ya, çok üzüldüysen, bir daha gelmem canım. Sen, sen, Sayın Başkan, seni severim. Sen bırak 

benimle uğraşmayı.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Hayır, burada kişiliklerle, burada olmayan kişilerle, cevap hakkı doğuracak bir şeye gerek yok. 

Buyurun devam edin. 

 

Hayri Kozak 

Şimdi, bakın, bakın, Timur ne diyor? Şimdi Timur ne diyor? 150 milyonluk takımı, 30 milyona 

kurduk. 150, bugünkü takımdan bahsediyor. Takım 150, manşet yani, bunların hepsi günlerce 

yazdı. Hepiniz okudunuz bunu. 30 milyona kurduk, gelir rekoru kırdık. Bunu dikkatle dinleyin. 

Yine Erden Timur söylüyor. Gelir rekoru kırdık. Bu sezonki gelirimiz 218 milyon eurodur. Diyen 

Timur, bu tarihin en yüksek geliridir. 218 milyon Euro. Sen matematiği bilirsin Selahattin’inim, 

şu kaç, TL eder? 6,3 milyar. Bu kadar geliri hep, Avrupa rekoru kırmışız. Gelir nerede? Baktınız 

mı muhasebeye? Bakın yeni çıktı 3 aylık, 6 aylık. Para nerede? Bunun yanında 19 milyarlık banka 

teminatı almak için, biz iki şirkete para vermek suretiyle, üst kullanım hakkımız olan sadece, 

onların da verdiği sermaye piyasasından alınmış iki raporla, iki ayrı denetim firmasının, o 

raporlarla gidiyoruz, bir 19 milyonluk, bir 13 milyonluk teminatlar alıyoruz.  

Yahu, senin borcun maksimum 7,5 milyar, yani şey, bir tarafta, şimdi onları söyleyeceğim, ondan 

sonra, şu arkadaşı rahatlatmak için birazcık ayrılacağım buradan. Şimdi kardeşim, şeyde 7,5 

milyar bizim toplam borcumuz. Ne yapacaksın 19 milyonu, milyarı? Hepsi içinde, hepsi 

evrakların içinde. 19 milyar alıyoruz kardeşim. (Nereden alıyoruz?) Buyurun. Siz aldığınız yeri, 

siz ne yapacaksınız, niye alıyorsunuz? Çünkü neden? Kullanım hakkını. Bunun kullanım. 

Mırıldanmaları bırakın, dinleyin sadece. Şimdi (Abi nedir bu 19 milyar? Anlamadım.) Ben, 

buluşalım sonra anlatalım. Teminat mektubu değil. Teminat mektubu, onu (Ne alakası var, yok 

öyle bir şey, doğru bilgi verin) ya peki, o zaman bekle, bir dakika bekle. Sabret. Efendim. (19 

milyar teminat mektubu, böyle bir şey yok.) Teminat mektubu demedim. (Öyle dediniz.) Garanti 

dedim, üst hakkı, vereceğim, söyleyeceğim şimdi, dur. Teminat gruplarının içinde. Allah, Allah. 

O kadar ben kendimi bilmez adam değilim. Hemen veriyorum, ondan sonra da otururum zaten, 

rahat edersiniz.  

19 milyon, 972 bin 569.829, şimdi bağlı ortaklıklar, tüm konsolidasyon kapsamına dahil edilmiş 

olan ortaklar, lehine vermiş olduğu ticariden toplam olağan ticari faaliyetlerin yürütülmesi 

amacıyla, diğer üçüncü kurumların, amacıyla vermiş olduğu ticarilerin toplamıdır. Dibinde, genel 

toplam, 19 milyon, 972 milyon, bu işe yarayacak, kullanılan bir şey değil. Milyar. Buyurun 

okuyun. Olabilir, ben de insanım yani. Siz hayatınızda yanlış yapar mısınız, hele, milyar. Şimdi, 

şimdi olay şu. Olay şu. Ben bunu bitiriyorum. Bir şey söyleyeyim, bunu hafızanıza alın ve takip 

edin bundan sonrasını. Şimdi bakın, iki tane firma var. Bunlar sermaye piyasasından belge almış, 

yetki belgesi almış firmalar. Bu bir tanesi, Denge değerlendirme ve danışmanlık a.ş. diğeri de 

Talya gayrimenkul değerleme. Bu arkadaşlar, bizim devletten alınmış olan üst hakkı alınmış olan, 

üst hakkı ve benzeri şartlarla alınmış olup, kiramızda olan, kiramızda olan arazilere, yeniden 

değerlendirme yapıyorlar, onu yapabilmek için sermaye piyasasında, sen bilirsin abi, sermaye 
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piyasasından yetki belgesi alıyorlar insanlar, bunu sen de daha iyi bilirsin. Bunların verdiği 

belgelerle, bu dediğim teminatları buluyorlar, teminat buluyorlar. Teminat buluyorlar. 

Anlatabiliyor muyum? Koca Galatasaray kulübünün elinde, 19 milyarlık, buyurun okuyun, rakam 

bu. Bir tane 13 milyar filan da geçiyor her yerde. Bunları da okuyun, yazıyor burada işte. Ben o 

kadar deli değilim. Kendimi de bilirim. Bu böyle. Şimdi bunu niye almayı, borcumuzun tavanı da 

7,5 milyar, evet. Neye ihtiyaç duydunuz buna? Şu gün istemiyor, git yarın al. Git yarın al, sonra 

diyorsunuz ki, Başkanım siz de bunu söylüyorsunuz. Yardımcınızla beraber, yani bizim 

arkadaşımız, Timur’la beraber, siz de diyorsunuz ki, 2 milyon küsur, bir gelirimiz var bizim ve bu 

fevkalade yüksek bir gelirdir diye, 2 milyon küsur milyar, siz onu da bahsediyorsunuz. Milyar, 

milyar, abi, hepsi milyar. Öyle milyon filan kalmadı. Hepsi milyar. Evet.  

212 milyon, evet 212 milyon Euro. 212 milyon Euro, bunun da karşılığı o milyarlara geliyor. 

Müsaade edin, bu trafikte, bazen milyar, şey de, o kadar da karışsın. Yeter ki doğru olsun. İrfan 

abi, yeter ki doğru olsun. Şimdi Başkan diyor ki, 212 milyon. Euro. Euro. Diğer arkadaş diyor ki, 

218 milyon, bu tarihin en yüksek geliridir diyor. Ertesi sayfayı çeviriyorsun, 2022, bu, en son 

faaliyet raporu, mali rapordan çıkan, bildirilen rakam, 2022-2023, sezonunda, esas olarak 5 

temel farklı kaynaktan sağlanan, toplam konsolide net satış gelirleri, 1,8 milyar olarak 

gerçekleşmiştir. 

Gerçekleşmiştir. Mali rapora geçmiş, beri tarafta bir arkadaş söylüyor, 6 milyarlık gelirimiz 

olduğunu. Nerede? Şimdi bunu inceleyin lütfen, hepinizden rica ediyorum da, gelecek Divana 

ben gelmesem de benim kafama bir vurun, benimle dalga mı geçiyorsunuz diye. Ama haklıysam, 

bir de başkalarına bir şeyler söylemeniz lazım.  

Şimdi ben bunu niye söylüyorum? İnsan durup dururken, elinde teminatı verilmiş borçları da 

varken, olağanüstü bazı şeyler, başvurmaya niyeti yoksa, ya fırsat varsa, biz bir daha ilave TRI’lar 

alalım ki, lazım olduğu zaman onları kullanırız der. Şimdi ben bunu, şöyle sordum. Çünkü benim 

bildiğim, benim cahil kafamın bildiği, geçmişte, devletten alınmış üst hakkı kullanımları, ticari 

anlamda, yani paraya çevrilemez falan, filan diye biliyordum ben. Dolayısıyla bu şaşırttı beni, 

sordum. Çevrilirmiş. Yani yarısı %50’si çevrilir diyor, paraya değil, bu şekilde kullanılabilir mi? 

Öyle. Ama bir tanesi, şunu söyledi. Çok önemli. Hepinizin tanıdığı bir hukukçu kardeşimiz, 

hepimizin. Abi dedi, evet dedi, çevrilebiliyor dedi. Bir kanun çıktı, değişti. Ama dedi, onu alacak 

kişiler, işini bilen adamlarsa, böyle bir teminata bu kadar rakamlar için itibar etmezler dedi. 

Merak eden, yönetim dahil bana gelsin, ben söyleyeyim bunun cevabını. Kimin verdiğini.  

Şimdi bu da bu kadar, ha, hemen geçiyorum. Bu arada, bizim Sportif A.Ş.’nin genel toplamda 

verdiği her şey belli, dönem zararını söylüyorum size, 952 milyon, altını çiziyorum, milyon. 

Geçen sene 377 olan, 957 yükselmiş, bir zararı var, Sportif A.Ş.’nin, yani az önceki rakamların 

ifade edildiği, o kadar para geldi, şu oldu, bu oldu, milyondu, milyardı, itiştiğimiz, kakıştığımız 

şeylerden, işte bu da sizin, kulübün rekoru.... 

Şimdi Galatasaraya baktığımız zaman, spor kulübüne baktığımız zaman, dönem kârı, 211 

milyonmuş geçen sefer, bu defa kâra geçmiş, 219. Nasıl geçmiş? Maddi duran varlıklar yeniden 

değerlendirme farkları olarak, bunu buraya geçirecek olan, 1 milyar 391 bin 331, 489 lira, bizim 

gelir hanemize geçiyor ve geçen sene 311 milyon lira olan rakam, bu sene aynı işler için 1 milyar 

391’e yükseliyor. 
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Bu rakam olarak oturuyor oraya, alın bakın. Sayfa 308. Lütfen, hepiniz not edin, lütfen. 308. 

Bunu inceleyin. Sonra gelin benim yüzüme tükürün. Tabii biliyorum abi, sen. Beni de anlayın 

Allah’ınızı severseniz abi ya. Ben de tükürttürmem zaten, merak etmeyin. Yani tükürttürecek 

kadar yalan söylemem. Şimdi bir şey daha söylüyorum, bilmemiz lazım. Galatasaray Sportif 

A.Ş.’nin 5, 6 tane şeyi var, 3 dakikada söyleyeceğim. Sportif A.Ş. kendisi, 31.5.2023 itibariyle, 

581 milyon zarar etmiş. Mağazacılık a.ş. kâr eden tek şirket, çok enteresan, mağazacılık a.ş. de 

neler oldu, son birkaç gündür dinliyoruz. Ama, bakın, 1, 2, 3, 4, 5, 6 tane şirket içinde tek kâr 

eden o. Kaç lira? 2,2 milyon. Bir de, bir de bu geçen sene bir, 3, 5 ay önce ben onu gördüm. 

Gözümle gördüm. Ara zamanda, 550 milyon kârı vardı bu şirketin. Dönem sonunda bu düştü, 

300 milyona. Yani söylemek istediğim şu. Bakın diğerleri, Galatasaray televizyon a.ş., 

Galatasaray gayrimenkul a.ş., rakamları söylemeyeceğim. Galatasaray dijital a.ş., Galatasaray 

Florya emlak a.ş., bunların hepsi, hepsi küçük rakamlar, küçük dediğim 11 milyon filan yani, bir 

tane Sportif A.Ş. hepsi, hepsi zararda. Ve bunlar yani, Sportif A.Ş. diye, bizim yönetimin tasarrufu 

dışında değil. Onların hepsi, buraya gelecek ve diğer arkadaşımıza gelelim. Bunların ben size 

söylüyorum, lütfen bir bakın, lütfen bir bakın. Bakın teminat, sayfa 350, İrfan abi, lütfen not et 

şunu. Sayfa 350, bu Galatasaray spor kulübü ve bağlı ortaklarının, borçlar ve TRİ’lerle şeyi, 

rakamları. 31 Mayıs 2023, genel toplamı söylüyorum. Teminatların genel toplamı, 

19.972.569.829, artık ayağımı sağlam basıyorum. Böyle milyar bu. İrfan abiciğim milyar değil 

mi? Evet. Şimdi bir de 13 milyonlar filan da var. Şimdi bunları, bunları, beni affedin, ben de 

öyleydim yani, incelemiyoruz ki biz. Ben bunu inceliyorum kardeşim ya, ya inceliyorsam ulan, 

bir salak var aramızda, ulan biri de söylüyor, bari bu herifi kontrol edelim deyin ya.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Hayrettin Kozak, lütfen toparlayabilir misiniz? 

 

Hayri Kozak 

Hayır. Güvenliği çağırın.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Hayrettin Kozak, bakın çok güzel gidiyor. Yorum. 

 

Hayri Kozak 

Beni disipline verin. Bu .... evet. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Hayır, hayır, disiplin değil. Demin bu arkadaş memnun olacak dediğiniz kişi, bendeniz, Divan 

üyelerinin oylarıyla seçilmiş, Divan Kurulu Başkanıyım. Bunu söylemeye gerek yok ve o sözünüzü 

geri almanızı rica edeceğim.  

 

Hayri Kozak 

Hiçbir sözü geri almam da, biraz daha konuşun, ben zaman kazanayım.  
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Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Peki. Hayır, hayır. Peki. Rakamları yorumluyorsunuz da, çok basit önümde bir rakam var. Aynı 

rakamlardan bahsettiğinize emin misiniz? Şu anda, 3 aylık hasılat, 1.488.275.901, 29 lira kura 

vursan, 51 milyon Euro. Bahsedilen rakam, 200 milyon Euro, bu 3 aylık, o 12 aylık. Aynı rakamı, 

aynı rakamdan bahsettiğimize ve rapordaki rakamdan emin misiniz? Şimdi çok iyi incelediğinize 

eminim.  

 

Hayri Kozak 

Eminseniz böyle söylemeyin. Çünkü neye baktığınızı bilmiyorum. Şimdi bir, siz bitirin de 

konuşalım 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

12 aya teşmil ettiğinizde, 3 aylık rapor bakın, 3 aylık faaliyet raporu. Aynı rakamı telaffuz 

ediyorsunuz.  

 

Hayri Kozak 

Neyse, olay keyiflendi yani birazcık. Canınız sıkılmaz. Şimdi şeker kardeşim, bir. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Bir dakika, şeker kardeşim değil.  

 

Hayri Kozak 

Şeker Başkan.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Hayri abi, Galatasaray zerafetini, nezaketini size hatırlatacak değilim.  

 

Hayri Kozak 

Tabii. Hatırlatamazsın zaten. Çok iyi bilirim. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Bu benim, bu bana yakışmaz. O kürsüye çıkan, her üyemiz genel kurulda, Divan toplantılarında, 

nasıl hitap edileceğini bilir. 

 

Hayri Kozak 

Ben bilmiyorum işte, görüyorsun.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Rakamları doğru yorumladığınız, bakın, şu iki rakam, şu iki rakamı ben farklı yorumlasam, 6 ay 

değil, 6 sene, bir daha bu çatının altına girmem. Kimse kusura bakmasın. Burası SPK mevzuatına 
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tabi, bir a.ş. nin özellikle şu anda kulüpten çıktık. Spor, Galatasaray sportif sınai ve ticari a.ş.’nin 

ve bağlı ortaklıkların konsolide rakamı, 3 aylık 50 milyon Euro, 12 ayda 200 milyon Euro. Siz bu 

rakam geri kalmış diyorsunuz, nerede diyorsunuz. Rakam ortada.  

 

Hayri Kozak 

Ben, ben sizi o kadar dinlemiyorum ki, bir tek şey rica edebilir miyim?  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Devam edin, sadece kendi konuştuğunuzu dinliyorsunuz.  

 

Hayri Kozak 

Ekibinizden, yok, ben bıraktım, bitirdim zaten, bir şey de kalmadı. Ama isterseniz bitirmeden 

söyleyeyim son cümlemi.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Yok, hayır, lütfen toparlayın.  

 

Hayri Kozak 

Tamam.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Telefonları sessize alalım lütfen. 

 

Hayri Kozak 

Şimdi, Timur Bey, Erden Timur, hatırlarsanız son konuşmada, 2011-2012, 2011-2013 yıllarındaki 

şeylerden bahsetti. Transferlerden ve futbol yapısından filan bahsetti. Çok doğru bir bilgiydi. 

Orayla, bugünü mukayese etmek istedi. Herhalde belli nedir? Onun için bildireceğim, yani 

büyük, korkunç farkı, harcamalar ve kanallar itibariyle, bu 10 sene fark var. Şimdi 2011’de 

futbolun toplam gideri, 199 milyon TL, toplam her şey var içinde, 2012’de 267 milyonmuş, her 

şey var içinde. Şimdi bunu bırakıyorum şimdi ben esas niye geldim? Bu ilginizi çekecek, 

sıkılmayacaksınız da, bu taraftan bana izin alırsanız, size ben son transfer furyasının raporunu 

sunacağım size.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sizin sabrınız. 

 

Hayri Kozak 

Şimdi aranızda hiçbiri, ben de öyleydim. Bu kadar transfer yapılıyor, bunun genel maliyeti 

hakkında, genel maliyeti hakkında. Yani transferler bitti. Lig de bitti. Olan oldu. Gelecek gelir 

geldi, diğerleri, gelmedi. Bilen var mı? Ne o, canı sıkılanlar var galiba. Şimdi bu nedir? Bu Hayri 

kardeşinizin, biraz kontak burada var ya. Bakın, Koyuncu, yıllık ücreti, bonservisi, sözleşme 
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süresi, menajer ücreti, vergi verecek, var mı başka gider? Şükrü Bey, var mı başka? Size 

soruyorum Şükrü Hanedar. Evet. Bundan başka gider var mı transferde? 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Lütfen siz devam edin.  

 

Hayri Kozak 

Bilmiyor. Tamam. Şimdi bunların ben hepsini bir araya getirdim. Kendi çapımda bayağı bir 

çalışma yaptım, kendim doldurdum, rakamların sorumlusu benim. Ama benim anlayışımda, sen 

imzayı basmışsan, adamın 3 sene mukavelesi varsa, o mukavelenin üzerinde yazan rakam, senin, 

.. tabii, bunlar dahildir benim rakamıma. Öyle sadece, birinci. 

 

...... 

Ama adam da satılabilir şeker kardeşim. 

 

Hayri Kozak 

Abi, sat o zaman ya. Olabilir, ben size anlatıyorum. Ya abiciğim, ben acizane size böyle bir bilgi. 

Sana böyle bir bilgi veren oldu mu bugüne kadar? Sen de geldin 90 yaşına. Böyle bir bilgi veren 

oldu mu sana?  

 

..... 

90 a gelmedim, nereden çıkarttın.  

 

Hayri Kozak 

Neyse, benim sizden ricam, bunu merak eden, gelsin alsın benden. Abimizi çok iyi tanırım, onu 

da iyi bilin yani, çok iyi tanırım yani, eski yıllardan da tanırım ben.  

Federasyonda çalışma günlerinden. Efendim sizi çok üzdüm, yani buna, bu özüre asla Başkan 

dahil değildir, yani solumdaki Başkan, dolayısıyla onun ben, söyleyecek, neyse, kusura 

bakmayın, ortalığı da biraz karıştırdım ama, çok monoton gidiyordu, fena da olmadı galiba. Ne 

dersiniz? Hiç çıt çıkmadı. Alkış zaten yok.  

 

...... 

Yalnız 90 yaş, çok ayıp oldu. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Yönetim Kurulundan cevap hakkı doğdu. Buyurun. Buyurun Sayın Başkan. 

 

Kulüp Başkanı Dursun Aydın Özbek 

Evet, Sayın Divan, değerli hazirun, Sami abi, evet, Hayri ağabeyi dinledik. Müdahale etmek 

zorunda kaldım, yerimden. Çünkü Hayri ağabey, yıllarını Galatasaraya vermiş önemli bir genel 
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kurul üyesi, önemli bir Divan üyesi. Özellikle onun verdiği bilgilerin, doyurucu ve doğru olmasının 

çok büyük önemi var.  

Her Divanda konuşur, her genel kurulda konuşur, bilgi toplar ve bu çerçevede de sunum yapar. 

Herkes bunu böyle bilir. Dolayısıyla Hayri ağabeyin verdiği bilgilerin, Sayın Divan müdahale 

etmek zorunda kaldı. Dinleyicinin, sizlerin, Galatasaray camiasının doğru bilgiye ihtiyacı 

olduğunu düşünüyorum. O itibarla şunu iftiharla söylüyorum, değerli Galatasaraylılar, ben ve 

Yönetim Kurulu arkadaşlarım, sizin desteğinizle, sizin bize verdiğiniz güvenle, ne söz verdiysek, 

santimine, milimine kadar hepsini yapıyoruz ve bunu kuru söylemin dışına çıkarmak için de, 

dedik işte Kemerburgaz’ı yapıyoruz dedik, daha önce biliyorsunuz yani Divandaki konuşmalarda, 

ya orada şu mu vardı, orada bu mu vardı, bir katı mı vardı, 6 katı mı yoktu? Bir sürü konuşma. 

Dedik ki ya arkadaş, biz bunu burada fotoğraflarla filan anlatıyoruz ama gel biz şöyle yapalım. 

Bir Divan toplantısını yerinde yapalım ki, insanlar orada yapılan işi görsünler.  

Ya buna ihtiyaç hissetmememiz lazım. Eğer yönetim diyorsa ki arkadaş biz bunu yapıyoruz 

diyorsa, lütfen buna inanalım. Aksi takdirde biz genel kuruldan aldığımız yetkiye dayanarak 

bunları yapıyoruz. Emaneti sırtımızda taşıyoruz, emanetin nasıl bir şey olduğunu herkesin 

bildiğini düşünüyorum.  

Florya arazisi, ya artık Allah aşkınıza, lütfen kimse Florya arazisini konuşmasın. Korkunç bir 

mücadele veriyorum dışarıda, Florya arazisi şöyle, Florya arazisi böyle. Ne dediysek onu 

yapıyoruz. Florya’ya çivi çakılmadı, ya arkadaş, her şeyin bir sırası var. İşte Kemerburgaz’da 

değerli Divan üyeleri, geldiniz, gördünüz, süratle orayı bitirmeye çalışıyorum ki, takımı, hem alt 

yapıyı, hem takımı oraya taşıyayım. Kemerburgaz’daki yaptığımız inşaatın toplam metrekaresi 

14.500 metrekare. 14.500 metrekare kapalı sahası olan bir inşaat yapıyoruz, dünyaya örnek 

olacak bir tesisin imalatı içindeyiz. Peki, 40 seneden, 50 seneden beri, Florya’da ne çivi çakılmış? 

50 senedir. Toplam Florya’daki kapalı alanımız 4.500 metrekare. 40 seneden beri burada idman 

yapmışız, 4.500 metrekare, alt yapısı, akademisi, soyunma odaları, restoranı, hepsi, hepsi 4.500 

metrekare. Bunların hepsini anlatıyoruz, bizim ihtiyacımız güncellemek. Evet Hayri ağabeyin 

dediği doğru, birinci faz. Doğru birinci faz, zaten işin yükünü çeken faz.  

Başladığımız günden itibaren, size söz verdiğimiz günden itibaren, bir dönem ruhsatıyla 

uğraşmakla geçti. Ruhsatını aldık, inşaata başladık, ihalesini yaptık. İhalesini yaptık, kaba inşaatı 

bitirdik, şimdi ince işlerine girdik, en kısa sürede de bitirmek için, elleri, kolları sıvadık. Her türlü 

ekonomik zorluğa karşı, her türlü parasal sıkıntıya karşı, size verdiğimiz sözleri yerine getirmek 

için canla, başla, yani bütün arkadaşlarım, herkes çalışıyor. Size mahcup olmamak için, değerli 

Divan üyeleri. 

Şimdi bunun, bardağın dolu tarafını bırakıp, efendim Florya’ya çivi. Elbette Florya’ya çivi 

çakılacak, zamanı var. İşte bir sıralamayı anlatıyorum, Kemerburgaz’ı taşıyalım, yani Florya’yı 

taşıyalım Kemerburgaz’a, ondan sonra Florya’da inşaata başlayacağız dedik. Toplantıya 

maketini getirdim, projeleri çalıştık, projeleri yaptık. Ruhsat müracaatında, durum şeye geldik. 

Yani bunlar ifade edilirken, yani iş bilmezlikten mi ifade ediliyor? Yoksa, ya bir laf söyleyelim de 

gitsin yerini bulsun diye mi söyleniyor ya? Ya ben sizden, değerli Divan Kurulu üyeleri, destek 

bekliyorum, ya manevi destek bekliyorum, yani ben hiçbir, yani bütün Divan, bütün Yönetim 

Kurulu arkadaşlarım olarak, ya bizi destekleyin, biz Galatasaray için çalışıyoruz ya.  
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Yeni araziler, ya Allah aşkına, 40 dönüm, Florya’da bize ait olmayan, yeni bir arazi almadık mı 

biz? 1 milyar 85 milyon lira, bedelle, parasını o gün peşin ödedik, kredi aldık, kefalet verdim, 

kredi aldık, parasını o gün peşin ödedik, aldık. Bugün itibariyle de 1 milyar 85 milyon lirayı 

ödedim. Kulübün gelirleriyle 1,85 i ödedim ve tapusu hâlâ bizdedir. Üst kullanım hakkı nedir 

arkadaşlar ya? Bir şeyi ifade ederken, biraz okumak, biraz bakmak, biraz bilmek, bilerek, çünkü 

bu toplumun, Galatasaray toplumu, Türkiye'deki gelişmiş toplumların önünde giden, çok bilgili, 

çok yetişmiş bir toplum. Bazen öyle ifadeler kullanıyoruz ki, bizi dinleyenler, tereddütte kalıyor. 

Defalarca buradan ifade ettim, bizim Kemerburgaz’daki daimi mürtein üst kullanım hakkı, ne 

olduğunu bilmeyebilirsiniz, biz bu işin içindeyiz, biz inşaat yapıyoruz, bu tip yerleri de 

kullanıyoruz, bildiğimiz için ifade ediyoruz, bilmezseniz gelip sorarsınız. Aynı Antalya’daki bir sıra 

500 tane 5 yıldızlı otel var sahilde. Hepsi daimi mürtein, üst kullanım hakkıyla yapılmıştır. Gerçek 

tapudan farkı yoktur, alınabilir, satılabilir ve devredilebilir. Ya arkadaş bunu bilmeden, bunu 

bilmeden, gelip burada yanlış bilgi. Ya buna Galatasarayın buna ihtiyacı yok, değerli 

Galatasaraylılar. Galatasarayın buna ihtiyacı yok, çok kritik bir dönemden geçiyoruz, biz, bakın 

seçim döneminde size söz verdiğimiz gibi, projelerimizi yaptık, yol haritamızı çizdik. 5 yıl içinde 

uygulayacağımız planı, geldik size anlattık. Yüzdük, yüzdük, kuyruğuna geldik ya, yüzdük, 

yüzdük, kuyruğuna geldik. Ne olur bu aşamada, yani bizi cesaretlendirin ya, yaptığımız için, evet 

biz görevimiz olarak bunu yapıyoruz ama, sizden de bir cesaret desteği almak hakkımız yok mu 

Allah aşkına ya. 60 dönüm arazi aldı, bilmem işte, ya arkadaş, evet 60 dönüm çok kıymetli bir 

arazi, üst kullanım hakkını aldık. Cendere vadisinin yanı. Geçen toplantıda da yani söylediğimizi 

dinlerseniz veya merak ederseniz, bize sorarsanız, biz size dört dörtlük anlatırız. Planları da 

yapılıyor. Şu anda planlar yapılıyor. Plan yapılması ne demek değerli Galatasaraylılar, bir arazi 

şu anda orası yeşil alan, ham bir arazi. Dolayısıyla bir plan yapılması lazım, 5 binlik, binlik 

planlarının yapılması lazım ki, oradaki inşai faaliyet başlasın. Geçen toplantıda söyledim, ondan 

evvelkinde de, ben çalışıyorum bu konuda, yani günüm, gecem yok. Her gün, Ankara, İstanbul, 

neresi gerekirse, hiç gitmekten çekinmiyorum. Her kapıyı çalışıyorum, her kapıdan içeri 

giriyorum, Galatasarayın haklarını savunmak, Galatasarayın haklarını korumak üzere, gereken 

her şeyi yapıyorum ya. 60 dönüm arazinin de planlarını yapıyorum, bakın biz, bir taslak, avan 

proje ben size gösterdim. Bunları niye yok farz ederek, buradan bu şekilde konuşuyorsunuz. 

Neye hizmet ediyorsunuz? Büyükçekmece arazisi, ya Büyükçekmece arazisi, su toplama 

havzasında kalan bir arazi. Su toplama havzasında kalan, 106 dönümlük bir arazi. Senelerce su 

toplama havzasında kaldığı için de, çivi çakılamamış. Yine bizim dönemimizde, değerli Başkan 

Hasan Akgün’e gitmek suretiyle, bunun bir daha irdelenmesini istedim. Tamam, güzel bir arazi, 

güzel bir yerde, güzel bir yerde, hiç şey yok. Yapılan tetkikte buranın lejandının, lejand, yani 

arsanın karakterinin ne olduğunu, tarif eden, imar mevzuatındaki bir kelimedir. Lejantta yapılan, 

5 bin planda derse ki burası su toplama havzası, bir çivi çakamazsın. Bu planlar, 5 binlik planlar, 

zaman içinde değişir, zaman içinde yeni görüşler ortaya çıkar, yeni görüşler, yeni şekiller gelir, 

planlar değişir, şeyler değişir. Alındıktan bugüne kadar, burası su toplama havzasıdır. Bugüne 

kadar derken, bizim geldiğimiz döneme kadar, öyle itibar edilmiş. Bizim müracaatımızla şimdi 

burası, spor alanına çevrilmek suretiyle, askıya çıkacak yakında, bu plan yapılmak suretiyle, 

orada bir şey yapılabilir değerli arkadaşlar, yani bunu merak edip bize sorsanız, biz size bunu 
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anlatıyoruz, kaldı ki buradan kalkıp ya Büyükçekmece’ye çivi çakmadın ya bu bize yakışıyor mu 

bu laf? Bize yakışıyor mu ya ben soruyorum. Florya’ya çivi çakmadın. Galatasaray Adası, büyük 

bir fedakârlıkla Yönetim Kurulu olarak geçen sene hizmetinize açtık. Defalarca da ifade 

ediyorum. Oradaki imalatım, evet bugün kullanmak için herkesin memnun olduğu, herkesin 

memnun kaldığı bir yer, bize ait olmayan kısımlarını da Galatasaraya ait olmasını sağlamışız. 

Bundan kelime yok. Ya bir şey demeyin bize, sadece deyin ki, arkadaş adayı aldınız, iyi oldu bari, 

deyin ki biz de daha cesaretlenelim, daha fazla koşalım, daha fazla çalışalım. Daha fazla 

Galatasaraya yarar getirelim. Kendi çabalarımızla Yönetim Kurulumuzun oluşturduğu fonlarla 

bir düzenledik ve iki senedir üyelerimiz burayı kullanıyor ve son derece de memnun.  

Kullanamadığımız bir kısım var arka kısımda, eski küçük havuzun olduğu yer, orada kazıklar 

çürüdüğü için söktük, gelin bakın, yeniden oradaki imalatı, işte bu kışın başlayacağız, yapmak 

istiyoruz. 

Yani, ağzımızdan ne çıktıysa, siz değerli Divan üyelerine, siz değerli genel kurul üyelerine ne 

söylediysek, birebir, birebir hepsini yapıyoruz, yapmaya da devam edeceğiz. Yaptığımız işler, 

hep ifade ettik, dedik ki biz esas faaliyetimizden para kazanmamış çok zor. Yani Türkiye 

genelinde bu böyle. Dolayısıyla faaliyet dışı gelirler yaratmak zorundayız diye size anlatmadım 

mı değerli Divan Kurulu üyeleri.. size nakit akışı dahil, maliyet tablosu dahil, bütün yapacağımız 

projelerin, seçimden evvel tabloları vermedik mi? Sanki bunlar yapılmamış gibi, bunlar yokmuş 

gibi davranmak, neye yarar, kime ne fayda getirir?  

Değerli Başkan vekilim Erden Timur hakkında da, yok efendim inşaatçıymış, futboldan, işte ne 

işi varmış? Arkadaş biraz da tabii olayları geçmişte takip etmek lazım. Erden Timur ile ben, daha 

önceki Başkanlık döneminde benim futbol göğüs sponsorumdu, futbolla son derece ilgili, 

futbolu son derece takip eden bir insan olamaz mı? Birisi inşaat yapıyorsa, diğer başka bir işle, 

uğraşısı, merakı, hobisi olamaz mı? Galatasaray spor kulübünde, başarı ile yürüttüğü Sportif A.Ş. 

vekilliğini niye böyle yorumluyoruz?  

Kullandığı ifadeler son derece doğrudur, geçen Divanda açıkladı. Market değeri 150 milyon Euro 

olan bir takımı, 30 milyon Euro gibi bir bonservis harcayarak kurduk. Bugün takımımızın değeri, 

aset değeri, futbol takımımızın 240 milyon eurodur. Açın, tek tek yazın, öyle tablolar 

hazırlıyorsunuz ya, bunu da hazırlayın, bunu da hazırlayın, deyin ki, bak, biz bu çalışmayı da 

yaptık. Çünkü, eğer T cetvelinin sadece bir tarafını konuşursanız, hiçbir şey ifade etmez. T 

cetvelinin bir de öteki tarafı vardır. 

Özellikle burada kullanılan ifadeler çerçevesinde söylüyorum. Geçen Divanda biz çok net olarak, 

Sayın Erden Timur çok net olarak açıkladı. Galatasaray tarihindeki sponsorluk bedeli olarak, 

rekor seviyede sponsorluk, hâlâ, bugün yine bir sponsorluk imzaladık. Çalışmalarımız durmuyor. 

Durmak bilmiyoruz yani, ihtiyacımız var yani, sponsorlara ihtiyacımız var. Sürdürülebilir bir 

sportif faaliyeti yürütebilmek için, sponsor olmazsa olmazımız. Geçen sene bu kadar başarılı 

mıydık, sponsorlukta? Hayır. Zararımızın büyük kısmı da oradan geliyor. Zararımızın burada 

milyar, milyar konuşulan zararın büyük kısmı da yapılan sponsorluk çalışmalarının burada öz 

eleştiri yapıyorum, başarısız olmasından kaynaklanıyordu. 13’üncü olan bir takımın ne kadar 

destek bulur? Ne kadar destek yaratabilir, düşünün. Yaratamadık. Ama bu seneki başarı, 

şampiyonlukla beraber gelen başarı, rekor seviyede, Galatasaray tarihinde yok ve hâlâ da devam 
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ediyor. T cetvelinin bir tarafını diyorum. Hep dilimize pelesenk olmuş, Galatasarayın efendim 

7,5 milyar TL borcu var. Yarın gazetede manşetlere de bakarsanız, Galatasarayın borcu 7,5 

milyar diye, koca koca yazacaklar, demotive etmek için bizi kullanacaklar. Ya geçen Divanda biz 

anlatmadık mı? 7,5 milyar lira borcumuz var mı? Var. Ne kadar sürede ödeyeceğiz? Kurduğumuz 

takımın, 3 senelik, 4 senelik, 4 seneye varan, bonservis ve maaş ödemelerini alt alta yazdığınız 

zaman, evet bu rakam doğru. Doğru da, bu takım ne yapıyor? Ne yapıyor bu takım? Bu takım ne 

yapıyor biliyor musunuz? Bu seneki projeksiyonunu yaptığımız, Kemerburgaz’daki Divan 

toplantısındaki projeksiyona bağlı olarak, 6,2 milyar lira hasılat yapacak. 4 sene ile çarparsak o 

zaman, diyelim ki başarılı gittik, aynı takımı kullandık, aynı asetleri kullandık. 6,2 milyar çarpı 4, 

24 milyar lira Galatasaraya hasılat getirecek. Bunlar nedir? Kombine satışlarıdır, kapalı gişe 

oynuyoruz. Kombine almak isteyenler, Başkan, bana geliyor ya, Başkan bir kombine istiyorum, 

rica ediyorum diyor. Şey, loca almak isteyenler? Yok. Kapalı gişe oynuyoruz. Niye kapalı gişe 

oynuyoruz? Çünkü böyle bir takımımız var. Bizi gururlandıran, bizi başarıdan başarıya götüren. 

Geçen hafta herkes mutlu olmadı mı arkadaşlar, ya?  

Bütün Türkiye mutlu oldu. Onun için. Şimdi önümüzdeki Cumartesi günü genel kurul da var. Bu 

genel kurulda, biz, bu kaba, şimdi yaklaşık olarak ifade ettiğim bütün konuları, detaylı olarak 

sizlere anlatacağız. Evet kimsenin hayal etmediği bir gelir yaratma potansiyeline sahip olduk. 

Dediğim gibi, ha onu ifade etmek istiyorum. Ya arkadaş, T cetvelini yani o kadar çok incelediysen, 

o kadar çok bunu inceleyip, çalışma yaptıysan, iki tarafı da söyle. De ki, ya bu takımın işte 4 

senelik borcu 7,5 milyar TL, doğru. Ama bu takım da arkadaş, yani bu sene işte anlattı adamlar, 

6 milyar lira hasılat yapacak, başarılı, işte şöyle başarısı var, şampiyon oldu. Bunu da söyle. Niye 

söylemiyorsun? Niye söylemiyorsun? Bunda ne rahatsızlık var yani söyle, başarı ifade edildiği 

zaman, ne rahatsızlık var yani yönetimi cesaretlendirmekten başka?  

3 aylık tablolar, Divan Başkanlığına teşekkür ediyorum. Çok iyi incelemiş ve 3 aylık yaptığımız 

hasılatın zaten 1.5 milyar lira mertebesinde olduğu ve 200 küsur milyon lira da kâr ifade etmesi 

bizim Kemerburgaz’da yaptığımız projeksiyonun bir ifadesidir. 3 aylık dönem, 1,5 milyar ise, işte 

6 aylık, 12 aylık dönem de yaklaşık 6 milyar küsur hasılat yapacağız değerli Galatasaraylılar ve 

beklentimiz, sezon sonunda, bu realizasyonlarla gideceğimizi kabul edip, düşünüyoruz, yani 

büyük bir ihtimalle de, sezon sonunda da, Sportif A.Ş. yaklaşık 1 milyar TL kârla sezonu 

kapatacağız. Artması için de çalıştığımızı söylemek istiyorum ayrıca. 

19 milyar lira, 13 milyar lira, teminat, arkadaşlar, bu yönetimin bu bahsedilen teminatlarla ilgili 

5 kuruşluk dahli yoktur. Daha önce imzalanan bir yapılandırma anlaşması var. Katiyetle tenkiden 

kimseyi söylemiyorum. Bankalarla çalışıyorsanız, bankalarla çalışan birisi olsanız, bu teminatın 

ne anlama geldiğini bilirsiniz. Bankalar sizin ayakkabınıza, çorabınıza kadar teminat altına alır. 

Yeter ki size para vermesin. 19 milyar denen şeyler, Galatasarayın menkullerini, 

gayrimenkullerini ipotek altına ve rehin altına almak suretiyle, daha önceden verilmiş 

teminatlardır. Hiçbir rahatsızlığımız yok, iyi ki Galatasarayın bu seviyede varlıkları var. Bize düşen 

şimdi, bu yönetime ve arkadaşlarıma düşen, sizlere de ifade ettik. 2 milyar lira, 2 milyar 200 

milyon lira ana para olan bu yapılandırma borcunu da ödeyeceğiz arkadaşlar, ödeyeceğiz. Hiç 

kimsenin bundan kaçışı yok, ödemek zorundayız. Ödemek suretiyle de bu varlıklarımızın 

üzerindeki bu takyidatların hepsini kaldıracağız. Biz bunu size söz verdik ve yapacağız.  
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Değerli arkadaşlar biz sizden bir şey rica ediyoruz. Galatasaray gayrimenkulleri hakkında, 

Galatasaray gayrimenkulleri hakkında eğer bir bilgi istiyorsanız veya konuşmak ihtiyacını 

hissediyorsanız, lütfen önce gelin benimle bir konuşun, arkadaşlarımla bir konuşun. Sevgili Ömer 

buradan ifade etti, kullandığınız ifadeler, verdiğiniz rakamlar o kadar zora sokuyor ki beni, o 

kadar zora sokuyor ki faaliyetlerimi. Ne olur ya sizden rica ediyorum ya, sen bilmek istiyorsan, 

bunun için soruyorsan, ha başka bir maksatla soruyorsan sana sözüm yok. Başka bir maksatla 

söylüyorsan, orada bir şey, yani o maksadı bilmediğim için bir şey diyemem. Ama öğrenmek 

istiyorsan gel sor ya, ben sana tek tek anlatayım, yani bu nedir, konuşursan ne olur, konuşursan 

iş nereye gider, anlatayım. Gururla ve iftiharla, her yerde şu laf söyleniyor. Bankalar birliğine 

gidiyoruz, en üst seviyede. Vallahi helal olsun size, Galatasaray spor kulübü, büyük kulüpler 

içinde en iyi durumdaki kulüp, Galatasaray Spor Kulübü. Neden söylediler bunu? Bu dört 

büyüğün de bulunduğu bir toplantıda söylendi. Çünkü, Galatasaray spor kulübü, Florya arsasını 

satın almak için, 1 milyar 85 milyon lira bir kredi kullandı. Kullanıldığı tarihten itibaren 18 ay 

vadeliydi. Galatasaray spor kulübü, 6’ncı ayı dolarken bu kredinin götürdü 1 milyar 85’i yatırdı 

şeye, bankaya ve kredisini kapattı. 1 milyar 100 milyon lira parayı kapattık ve bu krediyi kapattık. 

Galatasarayın en iyi durumda olması, mali yapı itibariyle, sadece bu sebepten değil. Bütün işte 

söz konusu, size anlattığımız, şimdi bütün bu anlattığımız projeler, yapacaklarımızın hepsi, 

sadece bizim süzgecimizden geçmiyor değerli Galatasaraylılar, bunların hepsi, bankaların da 

süzgecinden geçiyor. Kullanılan ifadeler, bu süzgeçten geçirdikten sonra, söylediği ifadeler. O 

zaman sizden şunu rica ediyorum. Dilimin döndüğü kadar, nefesimin yettiği kadar, size 

Galatasarayın durumunu anlatmaya çalışıyorum ve bu konuda neler yaptığımızı anlatmaya 

çalışıyorum. Ne olur bizi yüreklendirin. Biz Galatasaray için çalışıyoruz ya, buna ihtiyacımız var, 

bu desteğinize ihtiyacımız var. Hepinize teşekkür ediyorum.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Başkanımız Sayın Dursun Aydın Özbek’e teşekkürler. O pratikte bir önerge verilse de, şu andaki 

toplam 11 kişi, 3’ü konuştu, süre kısıtlama önergesinin dışında, o yüzden pratikte bir anlamı yok. 

Onu, yani hazirunun sabrı belirleyecek ve konuşmacı arkadaşların kendi inisiyatifi ve şeyi 

belirleyecek, burada zorlama tedbirlere gerek yok. Sıradaki konuşmacımız Sayın Taner Aşkın, 

buyurun. Geçmişler olsun, Sayın Taner Aşkın’a.  

 

Taner Aşkın 

Hoş bulduk, teşekkür ederim, sağ olun. Değerli hazirun, saygıdeğer Başkanım, saygıdeğer 

Yönetim Kurulu üyeleri, muhterem hanımefendiler, beyefendiler, basın emekçileri, sevgili 

taraftarlarımız, Galatasaraya gönül vermiş herkesin en iyi günleri olsun diyerek sözlerime 

başlamak istiyorum. Hepinizi saygıyla selamlıyorum. 

Uzun zamandan beri, çeşitli nedenlerle, çeşitli hastalıklarla savaşıyorum demeyeyim de, bir nevi 

mücadele etmeye çalışıyorum, gayret ediyorum. Elimden geldiğince, bu arada Galatasarayla 

olan ilgimi, alakamı kesmemeye çalışıyorum. Son nefesime kadar da böyle olacağımı kendi 

kendime inandırmışım, bu uğurda da devam edeceğimden şüphen olmasın diye, sizlerle de 

paylaşmak istedim. 
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Şimdi ben sözlerime başlamadan evvel iki arkadaşımız konuştu, konuşmacı olarak, sonra Sayın 

Başkanımız bir haklı olarak doğan cevap hakkını kullandı. Doğrusunu isterseniz, onlardan sonra 

benim çok şey söylememe gerek kalmadı. Ama söyleyeceğim bazı hususlar olduğunu da 

biliyorum ve söylemek zorunda olduğumu da hissediyorum, beni bağışlayın. Birincisi, lütfen 

muhatap almayın, sadece ben topluma, Divana hitap etmek istiyorum. Şahıslara herhangi bir 

şeyim yok, kimseyle bir zorum da yok. Kinim de yok, kırgınlığım da yok. 70’inci senenin idraki 

içerisindeyim, 14 yaşında girdim, şu anda 84 yaşındayım. Çok hadiseleri Galatasarayda yaşadık. 

Galatasaray bugünlere böyle gelmedi. Galatasarayın böyle şeyleri, çok önceden yaşadığı 

zamanlar da oldu, ama hiçbirisi, bugünün ortamındaki gibi olmadı. Olmadığının sebebi de, 

iletişimdi. İletişimdi. Televizyon yoktu, radyo vardı, telefon yoktu, cepte telefon, hani hayaldi, 

yoktu böyle bir şeyler. Bunlar hep bizim içimizde kaldı. Kol kırılır yen içerisinde, tabii ki kol kırılır 

yen içerisinde kalır. Normalde bu olabilir. Ama bir şey daha var. Bir de tersini düşünelim. Mızrak 

çuvala sığmadığı zamanlar da var. İşte burada en önemli olan şey, yöneticilik vasfınızı çok iyi 

kullanmak zorundasınız. Ne olursanız olun, kim olursanız olun, özellikle şunu söylemek 

istiyorum. Burada Sayın Başkanım, biraz evvel, kusura bakmayın yani bunu düzeltmek 

zorundayız. İfadeleri esnasında bir şey söyledi. Bu borcu ödedim dedi. Hayır, Sayın Başkanım, bu 

borcu ödedik. Bu borcu ödedik. Ödedim değil. Ödedik. Birincisi, bu. Galatasaray ahkamı bunu 

gerektirir. Birincisi bu. İkincisi, bugüne kadar, siz 38’inci, 39’uncu yönetimsiniz galiba. Hatırımda 

kaldığı kadarıyla, bu yönetimden bahsediyorum. Bundan evvelki yönetimlerin, hangi imkânlarla, 

4,5, yahut ne diyeyim, işte 5 bin metrekare yerde, icraat yaptıklarını düşünerek, bugün biz 

bunları da yaptık diye söylerseniz, eskiye saygısızlık yapmış oluruz. Lütfen çok rica ediyorum. 

Ömer arkadaşımız ikaz etti, bazı şeyleri söylerken, dikkat edelim dedik. Bakın siz bunu bizden 

bekliyorsunuz, ama biz de sizden bekliyoruz, kusura bakmayın. Galatasarayın ananeleri böyle 

bir şey. Özür dileyerek, burayı söylemiş olayım. Benim esasında söylemek istediğim şey şu, 

burada konuşulan konularla ilgili, daha önce şöyle söyleyeyim, tarihini de söylemiş olayım da, 

bir yanlışlık yapmayalım. 

Evet. 23.6.2023 tarihinde, ben ve diğer iki arkadaşım, Sayın Ayhan Özmızrak bir tanesi, bir tanesi 

de Ertay Örmen, şimdi biz bir dilekçe verdik. Her 3 yere de bu dilekçeyi ilettik, kayıttan da 

geçirdik. Burada biraz evvel konuşulanlarla ilgili Divana verdik, Yönetim Kuruluna verdik, 

Denetim Kuruluna verdik. Son durumlar hakkında bilgi istedik. Dedik ki bu bilgileri alamıyoruz, 

yanlışlıklar var. Bu yanlışlıkların giderilmesinde belki faydamız olur, belki zararımız olmasını 

isteyen hiç kimse yok çünkü, içimizde. Böyle bir şey asla düşünmüyoruz, Galatasaraylı olarak, 

rica ettik, istedik, dedik ki, bunları lütfen bize iletirseniz, biz de aydınlanmış oluruz, çünkü sade 

yönetime sorulmakla olmuyor, bizlere de sorulan bazı sorular var, üye olarak, üye sıfatıyla 

konuşuyorum. Biz de bir şeyler bilelim, bu aşamada dedik. Araya tatil girdi, o girdi, bu girdi, şu 

girdi, neyse. Bugün birtakım şeyleri, lüzumlu, lüzumsuz konuşuyoruz, konuşmakta da devam 

ediyoruz. Zarar mı veririz? Acaba, yoksa buradan çıkan bazı şeylerden, ufak tefek 

değerlendirmeler kaale alınır da, bir fikir teatisi yapılırsa, daha doğrusu, bir tiktak diyelim 

yapılırsa, Galatasaray’ın menfaatlerinin olduğu yere, daha mı çabuk yaklaşılır, bunları 

tartışmaktan mahrum olmayalım diye böyle bir teşebbüste bulunduk. Hâlâ, henüz hiçbir şey 

almış değiliz. Sayın Başkan söylüyor, çok güzel anlatıyor. Tamam, hiçbir itirazımız yok, Sayın 
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Başkanın söylediklerine. Ama enteresan bir şey var. Hele son olaylara kadar geldi şimdi bu, ben 

başka şeyler söylemek istiyordum, ama buraya geldi, dayandı. Müsaadenizle günlük konuya 

gireyim burada, çok az, çok özet, o da uzatmayacağım, çünkü çok zaman geçti. En son bir istifa 

var, Yönetim Kurulunda. Yönetim Kurulumuzun muhasip üyesi istifa etti. Ben o dilekçeyi, 25 

kere, belki 30 kere okudum. Satır, satır okursanız, gayet kibarca, gayet efendice, gayet 

Galatasaraylılık ahkamı içerisinde kalmak şartıyla, hazırlanmış, düzenlenmiş, ikaz mahiyetinde, 

ikaz mahiyetinde bir dilekçedir. Katiyen, katiyen o dilekçeyi veren arkadaşı kınamayalım. 

Cesaretinden dolayı tebrik edelim. Eğer herkes her şeye inanıyorsa, orada zaten doğru yol 

gözükmez. İçeride muhakkak bir ses olacak, birkaç ses olacak, siz onları o noktaya getireceksiniz, 

inandıkları nokta, sizin inandığınız noktaya onlar gelecek. İnanmadıkları noktada da yaptıkları 

hareketi kınamayacaksınız. Bugün bir yenisi daha geldi. Bu sefer Başkan yardımcılarından bir 

tanesi, başında olduğu pazarlama grubunu bıraktığını açıkladı. Daha yeni, dün akşam olan bir 

hadise. Şimdi arkadaşlar, bir Yönetim Kurulunda bunlar oluyorsa, bizim burada biraz evvel 

Başkanın söylediği gibi, işte siz şunu da yapmayın, bunu da yapmayın, beni de zor durumda 

bırakıyorsunuz demesinin hiçbir kıymeti harbiyesi yok. Kusura bakmasın. Kimse kusura 

bakmasın. Eğer burada bir toplayıcı varsa, bakın altını çizerek söylüyorum, özür dilerim, kimse 

alınmasın. Galatasarayda yetkileri belli, süresi belirli bir Başkan seçilmiş ve onun da bir Yönetim 

Kurulu var. Yönetim kurulunu kendileri tasvip etmiş ve bizlerin oylarına sunmuşlar ve bizler de 

kabul göstermişiz. Şimdi burada herhangi bir açmaz varsa, herhangi bir tutarsızlık varsa, bunu 

düzeltmek Başkanın işi. Eğer Başkan bu noktada, ben Başkan değilim, ben buranın patronuyum 

felsefesi ile burayı yürütecekse, kusura bakmasın kimse, Galatasaray böyle şeylere alışık değil, 

bundan sonra da alışık olmayacak, bundan sonra da alışık olmayacak. Çünkü bizim mazimiz, dün 

kurulmuş, bugün kurulmuş, işte yahut oradan gelmiş, buradan gelmiş, teşekkül etmiş bir kurum 

değiliz, biz. Biz kökü ta 500 senelere dayanan, anlatmakla bitiremeyeceğimiz şeyler, benim öyle 

anılarım var ki, şaşırırsınız, ben neler görmüş, neler geçirmişim Galatasaray kulübünde, inanın 

bir kitap yazıyordum, bir yere kadar geldim, artık orada bıraktım, daha öteye götüremiyorum. 

Kimse kusura bakmasın, götüremiyorum yani, götüremiyorum. Çünkü ondan sonrası 

Galatasaraya zarar olacak. Orada kestim bıraktım. O kadar kısmını yayınlayacağım, onu da 

söyleyeyim yani, ama şunu da söylemek zorundayım, açık açık söylüyorum. Biz önce içimizde 

birliği, beraberliği sağlayacaksak, senli benli olmaya çalışalım, sizli, bizli olmayalım. Çok büyük 

zarar görüyoruz, işte esas zarar burada. Ne için, yani sadece Divan Kurulunda mı bunlar 

konuşuluyor? Bütün sosyal medyada konuşuyor, kim konuşuyor bunları? İçeriden bir şeyler 

sızıyor, sızdırmayın. Yönetim sizlerde, siz bunlara mani olacaksınız, siz bu grubu toplayacaksınız, 

bu görev sizin. Bakın tekrar, (Ferit Volkan: Televizyonda yayın yapıyorlar bu şeyleri, kaç kere 

söyledik. Divan Kurulunun bu şeyleri televizyonda verilmemesi lazım.) Şimdi bu tabii Ferit’çiğim 

benim kararım olması imkânsız da, netice itibariyle şöyle söyleyeyim. Bir öneri getirilir. Tartışılır, 

çok acil şeyler yapıyoruz. Mesela, bakın açık bir şey söyleyeyim. Evet yönetime bir yetki verildi. 

Yönetim de bu yetkiye istinaden birçok şeyler yapıyor. Bunların içerisinde, şimdi ben 

konuşuyorum, aleyhte konuşuyorum, kusura bakmayın ama ben bir mobing yiyorum biliyor 

musunuz, mobing yediğimi benim. Biliyor musunuz, mobingi. Anlatayım mı, bakın özür dileyerek 

anlatayım o zaman sizlere. Ben bu kürsüde konuşurken, bir futbolcu arkadaşımın transferi 



29 
 

devreye girdi. Bu televizyonda girdi. Ekranı kestiler, yarısında ben varım, ben bir şeyler 

söylüyorum, bu tarafta arkadaş uçaktan iniyor, işte birileri karşılıyor, falan, falan falan. Sayın 

Başkana dedim ki, ben çekileyim kenara, ara ver. Şu program bitsin, ondan sonra biz devam 

edelim. Yani Galatasaray spor kulübünün Divanı, böyle bir şeye müsait değil. Burası bir Divan 

Kurulu. Ha, şimdi ben her iki Başkana da bir şeyi daha hatırlatmak zorundayım. Çünkü Sayın 

Başkan, bizlerin konuşmalarını atış alanı olarak değerlendirdiğimiz bu yerde yaptığını söylüyor. 

Burası atış alanı değil, tenzih ederim. Burası Galatasaray’ın Divan Kurulu, evet biz bazı şeylerde 

sürçü lisan eyleyebiliriz. Ama siz de lütfen konuşmalarınıza dikkat edin. Ömer kardeşim, bundan 

evvel Can kardeşime de söylüyorum. Arkadaşlar ben bu yaşıma geldim, hata yapabilirim. Bu 

kınamanın anlamı yok, ama lütfen, lütfen benim konuşmalarımı tayin edeceğim sizler değilsiniz, 

bırakın ben konuşayım, eğer yanlış bir yaptıysam, disiplin burada, mahkeme de orada. Oraya 

gidersiniz. Şimdi daha başka bir şeye geliyorum, aynı şeye, maalesef aynı hataya Divan 

Başkanımız da düştü. Sayın Başkanın söylediklerini buraya atış alanı olarak kurnazlığına kaçırdı. 

Şimdi öyle bir şey var mı, ben öyle bir şey yapmadım, konuşurken bir laf söyledim. Bir tek kelime. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

O tek kelime yeter ama. 

 

Taner Aşkın 

Olabilir, bir dakika, Sayın Başkan müsaade edin. Bir dakika. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Hayır, bir dakika. Sayın konuşmacı, siz rastgele bir, rastgele demeyeyim, her üyemiz bizim için 

çok kıymetli ama, sizin Galatasaray’da eski Başkan da yoktur, eski yönetici de yoktur. Siz genel 

kurulun iradesiyle şanlı, şerefli, Yönetim Kurulu koltuğunda ve rütbeli bir görev yaptınız. 

Muhasip üyeydiniz. (Evet) burada kullandığınız kelime, anında sosyal medyada patladı. Bakın 

itiraf geldi, biçiminde. Benim şeyim ona. Yoksa burada bir sansür filan yok.  

 

Taner Aşkın 

Şimdi ben o zaman hemen söyleyeyim. İsim de vereyim istiyorsanız, Fırat Bey’i niye 

durdurmadınız? Fırat Bey’i niye durdurmadınız? Ben bir tek kelime söyledim. Açın zabıtlarınızı, 

bakın kayıtlarınıza, Divan kayıtlarınıza bakın lütfen Sayın Başkan, Fırat Bey’i niye durdurmadınız? 

Benim söylediğim bir tek kelime. Tekrar soruyorum, o zaman Fırat Bey’i niye durdurmadınız? 

Buralara girmeyelim Sayın Başkan, kapatalım. Geçti burası, bitti. Tamam. Kapattık. Bitti. 

Kapattık. Arkadaşlar kusura bakmayın, ben buraya 17 tansiyonla geldim. Şu anda da karşınızda 

bu haldeyim. Bir yanlışlık yapabilirim, bir şey olabilir. Kimseyi de kırmak niyetim de yok. Şunu da 

söyleyeyim, ben halen daha şu anda, biraz evvel Başkanın arz etmiş olduğu, bizlere bildirmiş 

olduğu, Kemerburgaz tesislerinin, ihale komisyonunda görevliyim. Düşünebiliyor musunuz, ben 

Sayın Başkanla şu anda bu diyalog halindeyim. En ufak da bir sıkıntımız, zaman zaman söylüyor, 

ben sıkılıyorum, kızıyorum falan diyor. Olabilir, kızdığı zaman, Başkanın yanına gitmiyorum. 

Açıkçası bu. Bu kadar basit. Bu kadar basit. Olabilir, ne yapalım? O kızacak, ben kızacağım. Ortalık 



30 
 

papaz olacak. Yok öyle bir şey. Yok. Biz bunları görmedik, yani, Galatasarayda böyle 

yetiştirmediler bizleri. Ama burada bir kutuplaşma var, orası öyle, burası böyle. Yok öyle bir şey, 

liseli, lisesiz, hayır yok. Üniversiteli, liseli, yok öyle bir şey ya, Galatasaraylı, Galatasaraylı. Bu 

kadar başka bir şey, bizim kimseye bir saygısızlığımız yok. Asla böyle bir şey yok. Yani hatta ben 

bir slogan oluşturdum. Yani ne aile, ne saraylı, herkes Galatasaraylı. Bu kadar basit ya, bu kadar 

basit. Yapmayın, yani. Biz buralardayız arkadaşlar. Geçin onları, geçin onları. Yani bir yaşa gelmiş 

bir insan, eğer bu kürsüye çıkıp bu cesareti bulup, bunları söylüyorsa, ben takdiri sizlere 

bırakıyorum. Hepinizi saygı ve sevgiyle selamlıyorum. İyi günler diliyorum. Hoşça kalın. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Taner Aşkın’a teşekkürler. 3’üncü konuşmacımızdı. Sıradaki konuşmacılarımızı anons 

etmek istiyorum. 4’üncü sırada, Sayın Can Çobanoğlu, 5’inci sırada, Sayın Mehmet Bilen, 6’ncı 

sırada Sayın Orhan Sipahi. Buyurun Sayın Can Çobanoğlu. 

 

Can Çobanoğlu 

Değerli Başkan, saygıdeğer Kulüp Başkanım, Yönetim Kurulu üyelerimiz, değerli Divan Kurulu 

üyelerimiz, televizyonları başında bizi dinleyen, sevgili camiamızın mensupları, taraftarlarımız, 

herkesi saygı ve sevgiyle selamlıyorum. Aslında bu Divanın bu kadar sert geçeceğini de inanın 

düşünmüyordum, Manchester maçından sonra, burada başka bir coşkuyla konuşacağız diye 

düşünüyordum ancak bizim kültürümüz, biraz da eleştiriye dayalı ve düşündüğümüzü, son 

derece açık olarak ifadeye dayalıdır. Bize de böyle öğretilmişti. Kemal abi, Allah rahmet eylesin, 

bizim neredeyse rehberimizdi. Galatasaray için, hiçbir zaman, dilini sakınmaz ve en keskin 

şekilde kullanırdı. Ancak o günden bugüne geldiğimizde, bakıyorum ki, bize öğretilen, 

Galatasaraylılığın temelinde olan bazı sözcükler, çok kolay sarf edilmeye başlanmış, dolayısıyla 

bunlara hep birlikte dikkat etmemiz lazım.  

Neden? Galatasaray 500 yıllık kültürü, 100 seneyi geçen kulüp kültürü ile bir ışık, bir yoldur 

Türkiye'de, yani Cumhuriyetin yüzüdür Galatasaray diyoruz. Bunu sadece bir cümlenin 

içerisinde söylemiyoruz. Hakikaten cumhuriyetin yüzüdür Galatasaray. Dolayısıyla Galatasaray 

Başkanına, gel ben sana, anlatayım bunu, Divan Başkanına, bu adam gibi sözleri eğer biz 

gençliğimizde söyleseydik veya buna bizim söylediğimiz bir şey olarak, ağabeylerimiz görseydi, 

herhalde Hasnun Galip sokağın döner kapısında, başımız dönene kadar bize dayak atarlardı.  

Bu Galatasaray böyle bir kulüp değil. Dolayısıyla Türkiye'nin genelindeki yozlaşmayı biz 

kulübümüzün içine taşımamalıyız ve daha dikkatli olmalıyız. Taner ağabeyim, benimle ilgili bir 

sitemde bulundunuz. Ben işim icabı, sosyal medya, iletişim vesaire ajansımla takip ettiğim için, 

o kullandığınız kelimenin arkasında, maalesef bir rakip takımın hem fanları hem trolleri hem 

yöneticileri, hem o renklerle ilgili aşırı derecede yayın yapan, renkli boyalı, medyaları bizi itirafçı 

olarak gördüler, aslında yapmadığımız, hiçbir zaman olmamış ve bizi etiketlemeye veya bize 

yaftalamaya çalıştıklarını, sanki biz burada itiraf etmiş gibi olduk. Onun için kürsüde konuşurken, 

dikkatli olalım dedim. Hayır, hayır, sizinle ilgisi yok. Kullandığınız kelimenin, kullanan kişilerine 

söylüyorum. Evet. Şimdi tabii kürsü güzel bir yerdir, yani bu kürsüye geldiğiniz zaman, 

şehvetlenebilirsiniz, ağzınızdan da birtakım şeyler çıkabilir. Ama burayı son derece doğru 
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kullanmak lazım. Niye bunu söylüyorum? Bizim Divanda Galatasaray konuşuluyor, dikkat 

ediyorsunuz değil mi? Ama bir başka kulübün Divanının, inanın ki dörtte üç vakti Galatasaray.  

Niye bu biliyor musunuz? Çünkü önümüzdeki süreçte, hem üye yapısı ile hem taraftarı ile hem 

girdiği yol itibariyle önü açık olan tek kulüp Galatasaray. Bakın bunu 50 senedir ben sporun 

içerisinde olan biri olarak sizinle paylaşıyorum ve buna inanın. Ben daha önceki konuşmamda 

şunu söyledim. Değerli Divan Başkanım, siz de hatırlayacaksınız. Aslında kulüplerimiz iki tane 

kayyum tarafından yönetilir, eğer istenirse, yeni çıkan spor yasası ile idari kayyum var. Gençlik 

spor bakanlığı. Bankalarla imzaladığımız anlaşma gereği de mali kayyum var. Buradan kurtulma 

ihtimali olan sportif gelirlerin dışında, proje üreten, ürettiği projeyi hayata geçirme ihtimali olan 

tek kulüp, Galatasaray. Yani bizim başımıza içeriden de dışarıdan da, iç eleştirilerden de dış 

saldırılardan da ne geliyorsa, aslında malımızdan, mülkümüzden geliyor. Dolayısıyla biz 

ürettiğimiz değerlerin kıymetini bilip, üreten kişilere de, yani Başkan ve yönetime de hakikaten 

cesaret vermemiz gerekiyor, sahip çıkmamız gerekiyor ve onların yolunun aslında bizim 

yarınlarımızın yolu olduğu ve o yolu hep beraber inşa etmemiz gerektiğinin de sorumluluğunda 

olmamız gerekiyor.  

Sermaye piyasasına açık bir şirketten bahsediyoruz. Bu çocuk oyuncağı değil, çok ciddi töhmet 

altında kalabilirsiniz, daha sonra da hatta hapis cezalarına varacak birçok müeyyidesi olan, bir 

kuruluştan, kurumdan bahsediyoruz. SPK öyle bir yer. Dolayısıyla rakam telaffuz ederken, 

rakamlarla ilgili getirirken, biz kişisel, çatışmamızın veya kavgamızın malzemesini Galatasaray 

olarak yapmayalım. Galatasarayın rakamları, eğer buraya yansıtılır ve sorumlular tarafından 

verilmiş ise, Galatasaraylı hiçbir yöneticinin yalan söylemediğini, söyleyemeyeceğini bilen bizler 

olarak, o rakamların üzerinden gitmeye devam edelim. Varsa şüphelim, Sayın Başkanla ben 

pazartesi günü özellikle konuştum, niye olduğunu da söyleyeceğim. Sayın Başkan veya Yönetim 

Kurulu üyelerine, döner deriz ki, ya ben ikna olmuyorum bu verdiğiniz rakamlarla, onlar da size 

anlatırlar. Rakamlarla oynamak aslında çok kolay, burada mali işlerle uğraşan, ekonomi ile 

uğraşan, yeminli mali müşavirlik yapan birçok arkadaşımız, birçok büyüğümüz var. Bilanço 

okumak da çok enteresandır. Sağından, solundan, yukarıdan, aşağıdan okuduğunuz bilançolar 

size bambaşka sonuçlar verebilir. Ama bu yönetimin verdiği bilanço bambaşka sonuç versin diye 

bir bilanço değil. Niye yalan söylesinler veya niye saptırsınlar? Bakın böyle bir şey varsa da biraz 

sabırlı olalım, niye biliyor musunuz? Biz tüzük tadil kongresi yaptık değil mi? Yönetimlerin görev 

süresini iki yıla indirdik. Sebebi ne? Sebebi bir yorgunluk olmasın, veya varsa bizim ikna 

olmadığımız bir şey, görev sürelerinin sonuna yakın, kendileriyle ilgili hesaplaşalım. Bu 2 sene 

dediğimiz de zaten, önümüzdeki sene değil mi Metin Başkanım? 7, 8 ay sonra görev süreleri 

bitiyor. Hiç olmazsa bu süre içerisinde, hep birlikte Galatasarayın gayrimenkullerinin 

değerlendirilmesi için, kendilerine verdiğimiz yetkiyi, doğru olarak kullanıp, bizim sonunda ne 

yaptıklarını göreceğimiz noktaya doğru, gitmelerine imkân verelim. Florya projesi diyoruz. Biraz 

önce Pazartesi niye uğradığımı söyleyeyim. Florya projesini ben de merak ettim. Çünkü Florya’ya 

ben, Ali Uras ağabeyin, Başkanımın talimatı ile kum taşıyordum. Orası önemli bir yer, ama artık 

dünya bambaşka bir yere geldi. Divan toplantısına Kemerburgaz’a gittik. Kemerburgaz’a 

taşınmamızın asıl sebebi, Florya’nın bir an önce boşaltılmasıydı, ama hatırlar mısınız, burada 

daha doğrusu, daha önce Başkanın taahhütleri arasında Florya ile ilgili, oranın yapılanması ile 
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ilgili söylediklerinin arkasında bize bir imkân çıktı. Aslında bu Başkan ve yönetimin bir başarıdır, 

doğru ilişki yönetmekten ötürü olmuştur. Değirmenlere savaş açmamıştır, oradaki araziyi satın 

alma imkânını elde ettiler. Peki, bunu nasıl yapacaktık? Bir yerden para üretilmesi lazımdı. 

Florya’daki tesislerin yapılması için para üretilecek yer olarak, bize gösterilen neydi? 

Mecidiyeköy’deki rezidansın tamamlanıp satışından elde edilecek para ile Florya yapılacaktı. 

Fakat önümüze böyle bir fırsat çıkınca, aslında plan tadili de yapmak için, son derece de doğru 

bir zamanlama ile bankadan ilave bir kredi alınarak, Galatasarayın mülklerinin değeri, zaten 

burada çıkıyor, bankadan ilave kredi alınarak, oradaki 40 dönüm arazi daha alındı. Alınan bu 

arazi ile beraber, belki de Başkanın telaffuz edemeyeceği, benim de buradan söylememin doğru 

olmadığı, daha büyük gelirlerin elde edilmesine imkân sağlayacak yarınlar inşa edildi. Ben 

buradan rakamı söylemiyorum. Kulüpler bu kadar zenginleşince, üstüne geleni çok olur.  

Ama şuna emin olun, Galatasaray diğer kulüplerden, çıkış yolu olarak önü çok daha açık bir 

kulüp. Yeter ki yönetimin bize getirdiği ve yönetmek istediği, yani uygulamak istediği yola taş 

koyulmasın, onlar da yollarına devam etsinler, ben inanıyorum ki, burada hiçbir Galatasaraylı, 

zaten Galatasarayın aleyhine bir şey söylemez. Veya bu olmasın diye uğraşmaz. Ancak 

rakamlardaki hassasiyet, rakamların altında ne olduğunu bilip, ondan sonra konuşulmasında 

fayda vardır diye düşünüyorum. 

Bir diğer konu da Galatasaray’ın doğru yolda olup olmadığını şöyle ölçümleyin değerli Divan 

Kurulu üyeleri, eğer siz dışarıdan çok eleştiri, çok saldırı veya çok bambaşka şartlar altında başka 

tezgahlara uğruyorsanız, bilin ki başarılısınız. Spor bu hale geldi. Yani o efendim işte bizim 

Kalamış tesislerinde, aradaki kapının açık olup, rakip kulüple gidip geldiğimiz dönemler filan 

bitti. Artık rekabet sahanın dışında, çok hardcore bir vaziyette, çok incitici, kırıcı, yok edici hale 

geldi. Dolayısıyla Galatasarayın çıkışı, herkesi korkutuyor. Tıpkı ne zamanki gibi biliyor musunuz? 

Bize şu içinde bulunduğumuz arazinin verildiğini duyan rakip takımın, o dönemki Başkanı, 

yönetimi, o dönemki medyası ile hatırlayın, içinizde mutlaka hatırlayanlar vardır. Yaptığı saldırı 

gibi. Eşdeğer bir dönemdeyiz. Çünkü biliyorlar ki, kırılma noktası, buradan Galatasaray çıkarsa, 

kimse yakalayamayacak. Bu Galatasaray’ın kimse tarafından vasatlaştırılmasına da biz müsaade 

etmeyelim, lütfen. 

Türkiye'de zaten herkes, millet birbirinin bacağından çekerek, vasatta eşitlik sağlamaya çalışıyor. 

Ama Galatasaray başka bir camia. Biz her zaman, önder olduk, lider olduk. Galatasaray her 

zaman yoluna açık alınla devam edecek. Önümüzde Bayern Münih maçı var. Rakiplerimiz, 

tüzüğümüz gereği, yabancı takımları yenmek için kurulmuş bir takımız, kulübüz, inşallah Bayern 

Münih maçından sonra, tekrar, kürsüde anlı şanlı zaferi kutlarız. Ben bugünkü Divan Kurulunun 

eleştirilerinin de çok değerli olduğunu biliyor, eleştiri yapanlara da teşekkür ediyorum. Onlar 

bizim büyüğümüz, aynı zamanda, Mağazacılıkta görev yapmış arkadaşlarımız istifa ettiler. Görev 

sürelerinde, geçirdikleri süre içerisinde Galatasaraya hizmetlerinden ötürü, kendilerine de 

teşekkür ediyorum buradan, Galatasaray önemli bir kulüptür. Buna hizmet etmek de çok ulvi bir 

durumdur. Muhasip üyemizin, muhasip üyemizin bir teşekkürü elbet ki hak ediyor. Ancak 12 ay 

sonra aklına böyle bir şey gelmesi de inanın tuhaf, Galatasaray bu tip genel kurulları daha önce 

yaşadı. Bu tip genel kurulları daha önce yaşadı ve Galatasaray orada çok büyük sıkıntılar çekti. 

Tarihini hatırlarsınız, Adnan Polat dönemini hatırlarsınız. Yani bizi birtakım yerlerden inanılmaz 



33 
 

derecede sıkıştırırlarken, dışarıdan söylüyorum. Biz içeride birlik olmaya devam edelim. Çünkü 

önümüz açık, çünkü büyük Galatasaray, herkesi korkutuyor ve inşa ediliyor, hepimizin, hepinizin 

sayesinde. Ben herkesi saygı ve sevgiyle selamlarım. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Can Çobanoğlu’na birleştirici konuşması için teşekkürler. Saygıdeğer hazirun, aslında bu 

yüksek düzeydeki eleştiri kültürü içinde, ego yarıştırma ve hakaret içermeme koşuluyla, 

Galatasaray zerafeti ve nezaketi içinde Galatasarayın aslında bir şansı. İnanın samimi olarak 

söylüyorum, Türkiye'deki bizim dışımızdaki bütün Sportif A.Ş.’lerin bir satılma riski var. Yani bir 

yabancı, Çinli, Rus, körfez sermayesine. Fakat emin olun, hiçbir yabancı sermaye, bu üst düzeyde 

eleştiri kültürü olan bir camiaya gelmez. Senede 11 olağan toplantı yapan bir şeyde, der ki, ya 

ben bunlarla mı uğraşacağım? Yani her gün, her gün, her ay başımın etini yiyecekler. Bizim aynı 

zamanda samimi olarak söylüyorum. Sigortamızdır. Satılmamanın sigortasıdır. Bu arada milli 

maç tatiline girdik ama bir ülke futbolunun ve kulüp futbolumuzun marka değeri nedir derseniz, 

Manchester zaferi için başta saygıdeğer Başkanımız Dursun Aydın Özbek ve Kulüp Yönetim 

Kurulumuza, Sportif A.Ş. Yönetim Kurulumuza ve bütün Florya personeline, başta Okan hocamız 

olmak üzere, bir teşekkürü borç biliriz. Ülke futbolunun değeri ve takımın total değeri bu şekilde 

artar. Bu içerideki kısır çekişmelerle değil, bu büyük başarılarla gelir. Bu konuda da saygıdeğer 

Yönetim Kurulumuza kuvvetli bir alkış rica ediyorum. 

Şimdi Sayın Mehmet Bilen, buyurun. Sayın Orhan Sipahi siz de sonraki konuşmacısınız. 

 

Mehmet Bilen 

Sayın Başkan, değerli Divan üyeleri, konuşmama, futbol takımımızın yurt içi ve yurt dışındaki 

başarıları, sporcularımız, teknik ekibimiz ve yönetimimize teşekkür ederek başlamak istiyorum. 

Bu başarıların da devamını canı gönülden hep birlikte diliyoruz. Bugünkü söz almamın bir 

numaralı nedeni, 22 Temmuz 2023 tarihinde resmi gazetede yayınlanan, sporcu ücretlerinden 

tevkif yoluyla alınan gelir vergisinin iadesi yönetmeliğine dikkat çekmek idi.  

Burada devletin profesyonel liglerdeki takımı olan kulüplerin amatör şubelerine sağladığı bu 

yönetmelikle bir destek var. Bu desteği hep birlikte paylaşmak için burada söz aldım. Şimdi bu 

miktar, nedir yıllık? Bilemiyorum. Belki bir ortalama değeri Yönetim Kurulu bize daha sonra bir 

şey olarak izah ederler. Şimdi bir de tabiatıyla böyle bir şey, şubelere ne oranda dağıtılır? Tabii 

ben bunları soruyorum ama diyeceksiniz ki, nerede, nasıl olacak? O da ayrı dava. Fakat en 

önemlisi, burada yönetmelikle sağlanmış bu imkân sonucunda ortaya doğan rakamların, gelir 

olarak amatör şubelerin gelir kalemlerinde yazılması önemli. Fiiliyat başka bir şey ama teori de 

olsa, ki bu teori pratik olabilir, belli bir şart yerine getirildiğinde. Bunlar, bu 10 şubenin gelir 

kaleminde belli bir orana göre dağıtılıp gelir kalemi olarak gösterilmelidir. Yani bu yönetmelik, 

bu devletin sağladığı bu imkân buhar olmamalıdır. Şimdi yani buna paralel olarak şunu 

söyleyeyim. Bugüne kadar amatör şubelerin aslında gelir kalemine yazılması gereken, o kadar 

çok şey vardı ki, maalesef bunlar yazılmadı. Bunları artık tek tek fazla da saymak istemiyorum. 

Yani tesis gelirleri olsun, çünkü pek çok biz tesisi, sportif faaliyet olarak alıyoruz. Yani sadece biz 

değil, pek çok kulüp. Yani sponsor payları var, otopark gelirleri var, işte bu vergi var. Yani pek 
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çok olaylar var. Mesela hiçbir zaman, tesislerimizde veya işte havuzlarda, şurada, burada, bir 

reklam tabelası göremiyoruz. Görülmemesinin sebebi, orada bir hak da veriliyor. Pazarlama 

kısmının çok daha büyük rakamlı işlerle uğraşırken, tabii buraya gelecek rakamların küçük olması 

sonucunda, oralara hiçbir şey gelmiyor. Ama onun sonucunda sıfır yazılıyor. Hatta bahsettim, 

bazen öyle bir oluyor ki, ya gidiyorsunuz bir işte, finans kuruluşundan bir şey alacaksınız. Rakam 

küçük, doğru. Gelmiş bir banka, o da gitmiş milyonluk anlaşma yapmış, diyor ki, ben başka bir 

rakip istemem. O da haklı. Ama burası hani Gazze gibi kuruyor, her yer kapatılmış. Yani buraya 

da o zaman bu büyüklerinden bir 3, 5 yüzde bir şey verilir. Veyahut havuz içinde bilmem atletizm 

pistine bir gelir,  gelir. Ama diyeceksiniz ki, uğraştığınıza değer mi? Değer mi, değmez mi, ama 

ne neticede, bunların hak ettikleri gelirler buralarda bulunmuyor. Onun için hiç olmazsa, bu 

vergi olayları, şey olsun. Şimdi öbür yandan bakıyorum basketbol eksi 48 milyon lira, az bir şey 

değil. Voleybol 25 milyon lira. Şimdi burada şu var. Amatör şube diyoruz, hep diyorum. Ya şu 

basketi artık bir a.ş. yapsak da kendi şeklinde, kendi bütçesiyle o yoluna devam etse, öbür 

şubelerin de toplam rakamları içinde yanıltıcı bir zarar kalemi gözükmese. Diğerlerinin şeyleri 

hiç önemli değil, zaten bunlarla veya olması gereken gelirlerle, şu anda artıdalar. Ama nerede, 

bunlar bütçeye yansımıyor. 

Şimdi Cumartesi günü genel kurul var. Orada birkaç tane, tabi, tespitimiz şeyler var. Birincisi, 

şimdi orada bir söz alma telaşı oluyor, bu böyle bir kaos gibi bir şey oluyor. Hep söyledik, şunu 

sicile göre verin, sicil numarasına göre, isteyen isterse, 400 kişi müracaat etsin. Sicil numarasına, 

3 bin, 4 bin, 5 bin gitsin, ben önce aldım, ben sonra aldım, hiç bunun bir anlamı yok. Kibarca bir 

şey olur. İkincisi, evet bizim tüzüğümüzde var. Onu değiştirelim. Bu nedir? Efendim toplantı 

başlamadan önce, millet dilekçe veriyor, bunlar sınırsız. Bu da zaten tüzükte değişmeli. İkincisi, 

zaten centilmenlik olarak orada söz alanlar veya genel kurul Divan Başkanının önerisi ile ya bir 

konuşmada, bir 10 dakika ile bunlar olmalı. Şimdi biri gelip de, ilk sırada, bir saat konuşursa, 

öbürü de bir saat, ya orada da biri bir şey söyleyecek, yani onun da hem hakkına efendim bir 

imkân tanınmamış oluyor, hem de salonun dikkati dağılıyor, bir üçüncü tespitim. Disiplin 

oylamaları, hassas oylamalar. Bunlar sonlara bırakılmamalı. Üye çokken, vicdani karar verilmeli, 

yani en sona bırakılıp, işte sabahlara kadar bırakılıp, orada bekletilen kişilerle, ihraç olan 

arkadaşlarımız oldu. Her ne kadar sonra, hukuken haklı olarak döndüler ama yani bu şeyin, 

disiplin oylamasının çok daha önce yapılmasında fayda var. Sonra bu televizyon, orada da, 

burada da ya biz yani iftihar etmeliyiz. Biz Türk toplumuna her yönden örnek bir kulübüz, bir 

eğitim kuruluşuyuz, buradaki konuşmalar diğerlerine örnek olmalı. Hiç bundan çekinecek bir 

şeyimiz yok. Gizli bir şeyimiz yok, Divan da açık olmalı, genel kurulda kapataraktan ne olur? Yani 

toplumun biz yüz akıyız. Onun için yani hiç bunlardan kaçınmamamız lazım. Ha, en sondan önce 

şunu belirteyim. Birkaç kişinin ismini burada yad edeceğim. Bizim su topu takımımız, Semi abi 

de burada. 1950 yılından 1973 yılına kadar, şampiyon olamamıştı. Diyeceksin ki, nerelere gittin, 

1973’e. Çünkü 1973, bugün 50 yıl oldu. 73 yılında bizler, Mehmet Kefeli ağabeyimiz, rahmetli 

Nejat Hürbaş, Oktay Aslan yöneticiliğinde, bizim takımımız, benim de içinde olduğum, oradan 

Engin Bora’yı kaybettik, İsak Ildır’ı kaybettik, İbrahim Sulu’yu kaybettik. 16 yıl sonra, şampiyon 

oldu. O şampiyonluğun da bugün 50’nci yılı. O nedenle, o takımı da bu arkadaşlarımızı da bir 

burada hatırlatmak istedim. En sonda şunu belirtmek istiyorum. 100’üncü yılımız, ülkemizin. 
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Özellikle D grubunda, yüzlerce bekleyen üye çocuğu var. Hepsi, pırıl pırıl, bu kulüpte doğmuşlar. 

Üyelerin çocukları, bunları artık üzmeyelim. Gelin 100’üncü yıl nedeniyle, D grubundakileri bir 

kerede alalım. Hem bunlar daha fazla üzülmesin, hem de bu tıkanıklık az da olsa giderilsin. 

Burada konuşmamı noktalıyor, hepinizi sevgiyle, saygıyla selamlıyorum. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Mehmet Bilen’e teşekkürler. Sayın Orhan Subaşı buyurun. Orhan Sipahi, pardon. Sayın 

Orhan Sipahi’den sonra, Sayın İbrahim Göknar konuşacak. 

 

Orhan Sipahi 

Sevgili Başkanım, Yönetim Kurulu üyeleri, sevgili Başkanım, Divan Kurulu üyeleri, sevgili üyeler, 

çok uzun zamanım oldu, Galatasarayda geçirdiğim. Beni belki çok yakinen tanıyanlarınız da 

vardır, tanımayanlarınız da vardır. Fakat ben bu yönetimin, bugüne kadar daha Florya’dan 

başlayarak, geldiği 14 ay içinde yapmış olduğu icraatı bütün samimiyetimle söylüyorum, diğer 

yönetimlerde görmedim. Başkanım, ben buraya sadece size teşekkür etmek için, Yönetim 

Kurulu arkadaşlarıma başarılar dilemek için çıktım. Saygıyla, sevgiyle selamlıyorum. Sağ olun. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Listemize göre, Sayın İbrahim Göknar ve Sayın Cihat Levent gözüküyor. Saygıdeğer 4 

konuşmacımız feragat ettiler. Buyurun. 

 

İbrahim Göknar 

Sayın Divan Başkanım, Sayın Kulüp Başkanım, değerli büyüklerim, sevgili Galatasaraylılar, 

herkesi tekrar sevgi ve saygıyla selamlıyorum.  

Biraz önce Aykutalp Başkan ifade ettiler. Benim de konuşmamın başlangıcıydı. Tekrar olacak 

ama, pozitif bir başlangıç yapmak istiyorum, o da geçen hafta Avrupa’nın en önemli 

kulüplerinden birini, kendi sahasında yenme başarısını gösteren ve çok değerli bir galibiyet alan 

takımımıza, gönülden bir alkış göndermek istiyorum. Müsaadelerinizle.  

Efendim, öncelikle şunu belirtmek isterim. Bu onurlu kürsüde, lütfen artık kişisel argümanları 

tartışmaları, bir tarafa bırakalım. Birbirimizi kırmadan, incitmeden, Galatasaraylı saygısı içinde, 

Galatasaray saygısı çerçevesi içinde, konularımızı somut verilerle lütfen tartışalım ve görüşelim. 

Sonuçta, hepimiz Galatasaraylıyız ve başka bir Galatasarayımız da yok. Galatasarayda aslında 

sürekli konuşulan bir konu vardır. O da şu. Galatasarayın rakibe ihtiyacı yok derler, Galatasarayın 

rakibi, Galatasaraydır derler. Bunun en son örneğini, özellikle çarpıcı bir örneğini, dün akşam, 

sosyal medyada gördük. Konuya girmek istemiyorum, merak edenler, araştırıp, öğrenebilirler. 

Bir başka örneğini, bugün dahi burada bazı konuşmalarda görüyoruz. Şimdi açıkçası, artık 

ortalıkta, hep övündüğümüz o ne kol kaldı, işte ne de yen kaldı. Burası çok açık. Dolayısıyla 

müsaadenizle, o yanlış, o saçma sapan, işte Galatasarayın rakibi, Galatasaraydır denilen, ifadeye 

karşı, burada oturalım, hakkımızı koruyalım, birlik olalım, beraber olalım ve Galatasaray saygısı 

ile konularımızı konuşalım diyorum.  
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Efendim ben 3 konu hakkında kısaca bilgi arz edeceğim. Bunlardan bir tanesi, toplantı 

gündemlerimiz, bir diğeri, 3 gün sonra yapacağımız genel kurul ve sonuncusu da, günün önemli 

maddesi, bütçe tabii. Şu ana kadar, değerli konuşmacılar, birtakım rakamlardan bahsettiler. 

Tabii herkesin bütçe okuyuşu da farklı olabiliyor. Dolayısıyla ben de kendi açımdan, özellikle 

kılavuz olarak, faaliyet raporumuzu ele alarak, birtakım görüşlerimi belirteceğim. Şimdi toplantı 

gündemlerimiz Divan toplantı gündemlerimiz, her ay yapıyoruz ve gayet güzel bir şekilde 

düzenleniyor. İşte bugün için de 3 gün sonraki genel kurulun maddesi olması, gayet doğal. Fakat, 

fakat başka bir konu daha var. Özellikle buna dikkat çekmek istiyorum. O da şu, şimdi biz burada 

konuşuyoruz, birlikteyiz, ailemizin içinde ama, her şey dışarıda, şu anda kim bilir, işte neler 

konuşuluyor, neler ediliyor? Yani mühim olan, kamuoyunun Galatasarayı nasıl gördüğü, ona 

gelmek istiyorum. Şimdi mesela son bir ay içinde, çok, çok fazla kamuoyunda Galatasaray 

aleyhinde genellikle aleyhinde bazen de lehinde konuşmalar oluyor ve konular merak ediliyor. 

Nedir bunlar? Sözüm ona. Efendim çeşitli derneklerimizin yetkili veya yetkisiz derneklerimizin, 

çeşitli konularda, Galatasaray konularında, özellikle sosyal medyada, ki sosyal medyayı, hiç 

aman aman hiç lütfen göz ardı etmeyelim. Artık her şeyin önünde orası var. Konu edilmesi. 

Bunun yanı sıra, işte sponsor, konu edilmesi, istifaların konu edilmesi. Aklıma gelen. Taraftar 

gruplarının manifestoları, açık açık. Bütün bunlar, kamuoyunda dikkatle izleniyor ve açık da bir 

şey söyleyeyim. Bunların burada konuşulması da isteniyor aslında, biz bu konulara hiç 

girmiyoruz. Hiç girmiyoruz. Ama şöyle yapıyoruz maalesef, yetkili veya yetkisiz olarak buralara 

sosyal medyada, akşam işte twitter’lerde vesaire cevap veriyoruz. Bunun sonucunda, çok açık, 

şunu net olarak söyleyeyim. Galatasarayın itibarına zarar veriyoruz. Dolayısıyla benim 

istirhamım, Sayın Divan Başkanım, bundan sonraki toplantılarımızda, en azından o ay içinde, öne 

çıkan konuları, tabii sizin kendi inisiyatifinizle, bir elekten geçirip, burada kamuoyuna da 

buradan Galatasarayın bütünlüğünü, beraberliğini, konuların doğruluğunu, çünkü çok yanlış, 

dezenformasyon yürüyor, gidiyor. Dolayısıyla bu itibarımızı, burada Divan üyeleri olarak, Divan 

Kurulu olarak koruyabiliriz düşüncesindeyim. Bu önerimin dikkate alınmasını rica ediyorum. 

Efendim genel kurul, 3 gün sonra, bu yılın birisi hariç, iptal daha doğrusu, 4 üncü genel kuruluna 

gideceğiz. Benim şahsi fikrime göre ne gerek vardı diyeceğim. Bu bir eleştiri değil, lütfen yanlış 

anlamayın Sayın Başkan. Şundan dolayı, gidiyoruz aslında, o da açık. Biz 4 ay önce, malum, 1 

saat süren bir tüzük tadil genel kurulu yaptık. Ve zaten yarınki efendim toplantının da onayı 

genel kurulca alındı, dolayısıyla saygı duyuyorum tabii şahsen. 

Fakat diyorum ki, bu 5 aylık görüşmeler için, böyle bir genel kurula ne gerek vardı? Onu 

yapacağız. O ayrı bir konu. Saygı duyuyorum ve ibra edip çıkacağız. Şimdi burada yalnız ben bu 

soruları sorduğum zaman, karşıma hep yahut okuduğum zaman, karşıma hep spor yasası çıkıyor, 

spor yasası, yeni spor yasası. Evet, doğru. Yeni spor yasası çıkıyor ama, yeni spor yasası, yeni 

spor yasası, bize siz bir ara toplantı yapın filan demiyor. Kulüplere ya da. Orada yeni spor yasası, 

bu hususta sadece mali takvim yılını belirlemiş durumda, işte senede, Mayıstan Mayısa artık 

yeni düzende ve oradaki en can alıcı konu da şu, bakın dünya kadar madde var ama, bu konuya 

hepimizin dikkatini çekmek istiyorum. O da şu. Yeni spor yasasının en önemli maddesi, a.ş., 

diğerleri benim için kozmetik. A.Ş. Bunu şunun için söylüyorum, yani dernek yok. Dernek a.ş. nin 

içinde, çok basit, net ifade etmemiz gerekiyor. Dernek artık a.ş. nin içinde, işte zaten biz onun 
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için de, mali takvimleri birleştireceğiz, ondan sonra buradaki rakam karışıklıkları da ortadan 

kalkacak. Buraya kadar bir problem yok. Ama dikkatimizi çekmek istediğim bir konu var. Şimdi 

peki, hazirunlar ne olacak? Yani bizim derneğimizin hazirunu var. Şu anda aktif olarak 10 küsur 

bin kişiyiz. E Sportif A.Ş.’nin de hazirunu var. Tam sayıyı bilmiyorum. Herkes, hissedarlar vesaire. 

Şimdi bakın burası son derece önemli. Benim anlayışıma göre, Türk spor tarihinde, yetkililer 

tarafından yeni bir rota oluşturulmuştur. Bu konuyu burada daha fazla açmak istemiyorum. 

Herhalde ne demek istediğim gayet açık. Dolayısıyla önümüzdeki dönemde, bu bence bizim, en 

ön planda düşünmemiz gereken konudur. Daha doğrusu, tartışmamız gereken konudur. Eğer 

Sayın yönetimimiz, bu hususta, kabul buyururlarsa, Sayın Başkanım, en azından bu konularla 

ilgili ki, çok derin bir konu. İlgili üyelerle, böyle canlı yayın değil. Oturup herhangi bir mekânda, 

kabul buyurursanız, evet bir fikir jimnastiğini baştan birlikte yapmamızın çok faydalı olacağı 

kanaatindeyim. Çünkü gerçekten, bu son derece önemli konu. Biraz önce Sayın Divan Başkanı, 

bir ifadede bulundu. Konunun gidişat yönü orası olabilir. O kadarını söyleyeyim. Dolayısıyla 

bizim buradan en az zararla, Galatasaray menfaatini, kırmızı çizgilerimizi koruyarak, nereye 

doğru yol alacağımızı, tartışmamız açısından bunu da çok önemsiyorum. Bilgilerinize arz ederim.  

Efendim bütçe konusu, bugünün konusu. Şimdi burada isterseniz şunu söyleyeyim. Kürsüde bir 

konuşma serbestisi var tabii. Eleştiri olmazsa olmaz. Eleştirinin genel sözlük anlamı, bilgiye 

dayalı olursa, geçerli olan bir şeydir ve son derece önemli bir şeydir. Ve bunu politikada, 

şirketlerde her yerde görürüz. Hep söylenir, yani eleştirilerden fayda edilelim vesaire vesaire, 

şimdi dolayısıyla burada konuşulan rakamlar, yanlış da olabilir, doğru da olabilir. İstifalar, 

şirketlerde olabilir, olmayabilir. Yani bunlar herkesin kendi inisiyatifinde konulardır. Mühim 

olan, büyük resmin nasıl ilerlediğidir, benim anlayışıma göre. Şimdi burada şunu söyleyeyim. 

Öncelikle Sayın Başkana ve Yönetim Kurulu üyelerimizin hepsine, üstün özveri ve çabaları için 

kendilerini tebrik ediyorum. Bunu söylemek durumundayım. Bunu niye söylüyorum? Herhangi 

bir şeyden değil. Çünkü çok zor bir yoldalar. Bunu bugün söylemiyorum, 14 ay önce de bu 

kürsüden yeni yönetimimiz, göreve geldiğinde ifade etmiştim. Aynı şeyi bugün de ifade 

ediyorum. 14 ay sonra. Çok zor bir yolda gidiyoruz. Neden zor bir yolda gidiyoruz? Şimdi onu 

söyleyeceğim. Şimdi manşetler, sunumlar, her şey çok güzel. Her şey çok güzel. Ama bir de 

hepimizin bilgisinde olsun diye söylüyorum. Bu bir eleştiri değil ama, gerçekleri de bilmemizde 

yarar var. Rakamsal anlamda da bir de o şekilde bakmamız daha doğru diye düşünüyorum. Şimdi 

bakın, şimdi gelirlerimiz, faaliyet raporunun 375 sayfasını, her zaman okuyan birisiyim. Onun 

için onun hülasasını benim bakış açımla arz etmek istiyorum. 

Gelirlerimiz artıyor, 6 aylık sonuçlara göre. Bu çok olumlu bir şey. Gerçekten takdire şayan. 

Burada hiçbir problem yok, üstelik önemli seviyelerde de artıyor. Bu da çok güzel. Ancak, dikkatli 

olalım, giderlerimiz de artıyor. Rakama gerek yok. O faaliyet raporunda her şey yazıyor zaten. 

Yani rakamlarla boğulmayalım. Ama birkaç rakam var, ona geleceğim tabii. Şimdi bir tanesi şu, 

sevgili Başkanımızın da zaman zaman ifade ettiği gibi, bizim bu borç faiz yükümüz, belimizi 

kırmaya şiddetli bir şekilde devam ediyor. 6 aylık, rapora göre, bizim bir günde toplam 

konuşuyorum, 1 gündeki borç faiz ödeme yükümüz, 1,5 milyon TL sına yükseldi. 2 mi oldu 

Başkanım? Kusura bakmayın. Ben o zaman belki işte 5 aya baktım. Şey yapmadım. 1,5, 2 milyon, 

daha da beter. Yani 2 milyon lira, bir günde, Galatasaray kulübünün üstündeki borç, günde. 
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Şimdi bu burada duruyor, bu burada duruyor. Şimdi diğeri, başka bir konu daha var. Çok önemli. 

Malum, politika faizi, merkez bankasınca %25’e çıktı ve aralık oyu sonu tahminleri de bütün 

ekonomistlerin, içerisi, dışarısı, %35 diyor. Peki, biz bankalar birliği ile sabit bir faiz anlaşmasında 

devam ediyoruz, zannediyorum. Yoksa, özür dilerim, yoksa, siz Başkanım, hani ben yanılabilirim. 

Yanılabilirim. Şimdi benim endişem şu, bu faiz yükselince, bizim için dezavantaj. Bu da çok zor 

yolun, önemli bir taşı, önümüzde. Onu söylemeye çalışıyorum. Bu da çok kritik. Zaten 

bilmiyorum ama bu büyük resimdeki, borçlar filan, mesaisi ise, Sayın Başkanımız ve diğer Kulüp 

Başkanları da maliye bakanına kadar gittiler geçen hafta, onu gazetelerde okuduk. Yani 

problemler çok büyük, onu söylemeye çalışıyorum. 

Gelelim en çarpıcı rakama, faaliyet raporunun son sayfası, hep de öyle olur zaten. 375’inci 

sayfanın bir bölümü, Galatasaray spor kulübünün dernek, sportif, her şey, şirketler, toplam, 1 

Mayıs 2023 tarihi itibariyle, konsolide borcu toplam finansman yükümlülükleri ve borcu, dikkat 

buyurun, 640 milyon dolar. TL filan konuşmuyorum. 640 milyon dolar. Bunun bugünkü kur 

karşılığı 18 milyar lira. Şimdi burada benim, hiçbir zaman naçizane ikna olamayacağım bir şey 

var. Ama ona geleceğim. Biz borç-alacak diyoruz, vesaire. Net bölümleri yazıyoruz. Bu diğer 

kulüpler için de geçerli. Ona baktığım zaman, hani diyelim ki, tamam. Peki. Yani bizim net 

borcumuz, o da 352 milyon dolar. 31 Mayıs 2023. Bunu hiç unutmayalım. Bunu hep söylemeye 

çalışıyorum. 352 milyon doları da, 3 ile çarpsak, 9 milyar yapar, vesaire. Yani Türk lirasını, dolar. 

Şimdi durumumuz bu. Gerçek bu. Diğer rakamlar, oldu, neden oldu filan, ama rapor bize bunu 

gösteriyor. Şimdi evet, burada duyuyorum. İşin yolun zorluğunu da buradan söylemeye 

çalışıyorum. Bütün bu uğraşlar, çok da güzel Başkanımız ifade ettiler. Doğru, biz zaten, futboldan 

gelir değil, ancak faaliyet dışı kârımızla, bu işi becerebileceğimiz, 14 ay önce söylendi. Tamam. 

Buraya kadar tamam. Ve onun üstüne de bu çalışmalar, programa göre anlaşılan devam ediyor. 

Burada da bir şey yok. Şimdi onun için Allah kolaylık versin diyorum tekrar, yani kolay iş değil 

bu. Çünkü şu da var tabii, Allah korusun, Allah korusun, eğer top çizgiyi geçmezse, biz burada 

başka şeyler de konuşabiliriz. 

Şu anda her şeyimiz çok güzel gidiyor, yeşil sahada, ama B planı, her şeyi de düşünmemiz 

gerekiyor. Bizde pek B plan olmaz. Biz pek. Şimdi onu da söyleyeyim, çok açıkça, Yönetim 

Kurulumuz, tüm bu yolu çizerken, tek başına çizmedi. Bu kararları aldı ve genel kurulumuz da 

onay verdi. Dolayısıyla artık bu yolda, hani niye öyle, niye böyle, şeyi biraz anlam kazanmıyor. 

Olmuyor, çünkü her şeyin arkasında bir genel kurul, ben tam şey miydim, antantmıydım, o ayrı 

bir konu. Ama orada genel kurul kararı esastır, onun için o yolda tüm Galatasaray olarak bu işten 

sorumluyuz aslında. Gerçi sorumluluk yok bizde, tüzükte sorumluluk yazmaz, onu da 

söyleyeyim, antr parantez. O şekilde gidiyoruz. Şimdi efendim son bir konu var. Bu çok önemli. 

218 milyon euroluk bir yıllık gelir. Projeksiyon bu. Şimdi burada konuşmalar oldu, dikkatle 

dinledim. Burada faaliyet raporunu göz önüne alamayız, çünkü bizim geçen ayki Divanda 

sunulan rakam, 1 yılı ne diyecek, tahmin rakamıdır. Yani, biz bu tahmine gidiyoruz, tüm gelirler, 

forcast, 218 milyon Euro. Açık söyleyeyim, ben bu rakam, bana çok fazla geldi. Tabii kılavuzuma 

gittim, faaliyet raporuna, şöyle izah etmeye çalışacağım. İşte işin orada, 6 aylık bölümü var. 

Önümüzde de bir 6 aylık daha var. Öyle bakılıyor değil mi? Normal. Ha, ben onu 6 da yapıyorum, 

çünkü Mayısa kadar da götürüyorum. Haklısınız, doğru. Doğru, aslı öyle. 3 ay. Şimdi ben ona 
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öyle bakıyorum. Yani artık hani takvimler değişiyor ya, 6, 8 ay. Şimdi bakın şu oluyor. Şimdi 

oradaki faaliyet raporunda, yani 6 aylık sonuçlara göre, bizim o rakamı tutturmamız için, bizim 

o rakamı tutturmamız için, o projeksiyonu, loca gelirleri, efendim bilet gelirleri, maç günü 

gelirleri, sponsor gelirlerimiz, çünkü hepsiyle anlaşmalar yaptık. Bunların 3, 4 mislini daha ilave 

etmemiz lazım. Onu lütfen, şimdi, müsaade buyurun, müsaade buyurun, Sayın Başkan, peki, 

yanlışsa o zaman, hayır, Sayın Başkanım, anlatmakla olmuyor, tartışmak bence çok daha önemli 

konuları. Bakın, biz sorunlar olduğu zaman, eğer sorunlara odaklı, karşılıklı münazara 

edebilirsek, eminim hepimizin faydasına olacak. yoksa, sonuçlara odaklı, niye böyle oldu deyince 

olmuyor.  

Benim söylemeye çalıştığım bu. Şimdi bakın, mesela forma satışı diyoruz değil mi, muazzam bir 

forma satış adedi var. Gelir 2 milyon lira. Geliri 2 milyon lira, satış adedi yüksek. (Şimdi de forma 

yok.) O ayrı, onlar ayrı, ben oralara girmiyorum şu anda. Onlar ayrı konu. O değil söylemek 

istediğim. Dolayısıyla, şimdi burada da 218 milyon eğer toplam geliri biz 1 yıl içinde yapacaksak, 

benim anlayışıma göre, sponsorlardan 5 yıllık parayı peşin aldık. O zaman, o zaman daha büyük 

zarardayız, eğer peşin alıyorsak, müsaade buyurun, ben anlatayım. Sonra siz buyurun, beni 

düzeltin Başkanım. Eğer biz bu parayı, 5 yıllık peşin aldıysak, daha beter zarar ederiz, kur farkı 

ne olacak? Gazete, hayır, ben, ben faaliyet raporuna ve oradaydım, o toplantıdaydım, Sayın 

Başkanım, o toplantıdaydım, gayet de dikkatli dinledim. Hatta bu konuyu Erden Bey’le de 

görüştüm. Dolayısıyla, şimdi burada bir tuhaflık var. Yani tuhaflık derken, bu bir eleştiri değil, bir 

maddi hata var bana göre. Bir maddi hata var. Bunun, bunun cumartesi gününe kadar 

mümkünse düzeltilmesi, çok daha uygun olur.  

Genel kurul toplantısına kadar. Ya da tamam.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sıcağı sıcağına, Yönetim Kurulu cevap versin. Siz bitirdikten sonra.  

 

İbrahim Göknar 

Tabii, tabii. Çok daha iyi. Evet. Evet. Şimdi bir de şu var. Dediğim gibi, sunumlarımız, çok güzel. 

Gerçekten de güzel. Son derece başarılı. O anlamda tek bir kelime söylenemez. Ama ara sıra da 

şunu yapıyoruz. Biraz konuları böyle fazlaca abartıyoruz gibime geliyor. Mesela, işte maddi 

gelirlerimizde kendimizi, Avrupa takımlarıyla, Avrupalı bazı takımlarla karşılaştırıyoruz, bunları 

sunuyoruz. Bunlar güzel, bunlar göze hoş gelen, kulağa hoş gelen şeyler ama peki, şunu 

soracağım, Avrupalı takımların arkasında bankalar birliği var mı? Veyahut bizdeki yapıda bir 

Futbol Federasyonu var mı? Dolayısıyla, ne olur, karşılaştırmalarınızı yaparken, elma elma 

şeklinde gidelim. Evet, Türkiye'nin en seçkin kulübüyüz, en başarılı kulübüyüz. İfademize göre, 

ehveni şer şekilde, borcu en sağlıklı kulübüyüz. Ama, ama dediğim gibi, kıyaslamaları yaparken 

de bir anlamda lütfen, kendimizi kaybetmeyelim, ayağımız biraz daha yere bassın diye 

düşünüyorum. Dinleme zahmetinde bulunduğunuz için, çok teşekkür ediyorum efendim. Sağ 

olun. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
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Sayın İbrahim Göknar’a teşekkürler. Sayın Başkan bir düzeltme yapacağı için önceliği ona 

veriyorum. Sayın Cihat Levent’i bekletiyoruz biraz. Son konuşmacımız kendisi. Buyurun Sayın 

Başkan. 

 

Kulüp Başkanı Dursun Aydın Özbek 

Sayın Divan, sıcağı sıcağına cevap vermek kadar güzel bir şey yok. Şimdi onun için ben onun için 

bazen böyle hemen arkadan söz istiyorum. Çünkü konu dağılmadan, konu unutulmadan, hemen 

bilgiyi de size aktarmak istiyorum. Şimdi geçen ay biz Kemerburgaz’daki tesislerimizde, bir Divan 

toplantısı yaptık. Sevgili Erden Timur çıktı orada, net, kalem, kalem, kalem 2023, 2024 yılında 

Sportif A.Ş.’nin realize olmasını beklediğimiz rakamları, kalem kalem anlattı ve dedi ki, bakın 

dedi, bu söylediğimiz rakamlar, cek, cak, efendim oradan sponsor bulursak olacak filan değil. Bu 

verdiğimiz rakamlar, şu ana kadar imzaladığımız sponsorluk anlaşmaları, öyle 5 yıllık sponsorluk 

anlaşmasını getirip, 1 yılın içine yedirmede yok. Bunları hep söyledik. Yaptığımız anlaşmaların 

hepsi 5 yıllık anlaşma ama bu 2023-2024 bütçesinde sizlere ifade ettiğimiz, o yılın rakamları. 

Şöyle bir akıl var mı ya? Allah aşkına ya, değerli Divan Kurulu üyeleri, biz size gelip sunum 

yapacağız, anlatacağız, işte biz şu kadar iyi çalışıyoruz, şu kadar rekor kırıyoruz diye anlatacağız. 

Sonra da bu seneki rakamları, realize olacak rakamları verirken, 5 senelik, 10 senelik rakamı 

toplayıp, bu senenin içine koyacağız ve sizin gözünüzü boyayacağız, ya böyle bir şey var mı ya, 

Allah aşkına.  

Yani ben neresinin cevabını vereceğimi, nereye şey yapacağımı şaşırıyorum. İbrahim Bey diyor, 

korkuyorum diye, 5 yıllık şeyi, bunun içine sokmuşlardır diyor. Şimdi, lütfen detayları biz geçen 

hafta verdik. Fakat, naklen yayın geliri, 270 milyon lira olarak planlamışız. Bu naklen yayın 

gelirinin hesabı, bugün naklen yayının ödediği puan başına, şampiyonluk başına paralar bellidir, 

fikstir. Fikstir. Galatasaray Spor Kulübünün ortalama son 10 yılda topladığı puan ortalaması 

dikkate alınarak, her sene, geçtiğimiz sene gibi, rekor seviyede puan dikkate alınmaksızın, 

ortalaması alınarak hesaplanmış bir naklen yayın geliridir ve bu naklen yayın geliri içinde %80’i 

de sabittir. Şampiyonluklarla ilgili, geçmişle ilgili ödemeler vardır. Sponsorluk, isim hakkı ve 

reklam gelirleri. Değerli hazirun, sponsorluklarla ilgili, burada size ifade ettiğimiz rakam, 1 milyar 

329 milyon TL, bunun hepsi, imzalanmış, birinci taksitleri alınmış, bu seneye ait gelirdir. Öyle 5 

senelik geliri topla, bu seneye yaz. Ya ben niye ki, sizi kandırmaya niye çalışayım ya.  

Böyle bir düşünceye gelmek, nasıl niye gelinir böyle bir düşünceye, anlamakta zorluk çekiyorum. 

UEFA şampiyonlar ligi ve Avrupa ligi gelirleri, ortalama sadece ayak bastı parası dikkate alınmak 

suretiyle, şampiyon olduk, şey yaptık. Her sene zaten şampiyon olmak hedefimiz var. Biz bu 

sene, bunun için, şampiyon olduğumuz senenin gelirini koyduğumuz zaman, ne beis var bunda. 

Koymayalım mı yani? Koymayalım mı ya arkadaş, şampiyon olmuşuz. Parası bu döneme geldiği 

için de, yani dönemsel olduğu için de, bu sene içinde konulması gerekiyor.  

1 milyar 11 milyon TL, loca, vip, kombine satmışız, hepsini satmışız zaten, kapalı gişe oynuyoruz. 

Yani bugün önümüzdeki efendim maçta satacağız veyahut da değil. Hepiniz farkındasınız. 

Elimizde ne loca var, ne de vip koltuk kaldı. Hepsini sattık, alt alta yazdık, topladık. Rakamı 

söylüyorum şimdi size, 1 milyar 730 milyon TL, ne var bunda? Bunda ne var yani, bunun neresi 

bilinmez, veyahut da bunun neresi çarpıtmaya çalışmaktır? Geçen seneki loca satışları, geçen 
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seneki vip koltuk satışlarının rakamına bakın, bu sene nasıl bir fiyatla çıktığımızı, koltuk sayısını, 

vip sayısını çarpın, bu rakamı bulursunuz. Bunun için de efendim biz çok çalışıyoruz, daha koltuk 

satacağız, beklentimiz de çok yüksek filan değil. Satılmış. Bitmiş iş. Ve burada ifade edeyim, her 

maçı aşağı 50 bin, 52 bin kişiye oynuyoruz. Kapalı gişe. Maç günü hasılatlarını da öyle bir rakam 

aldık ki, yaklaşık bazı maçları 30 milyon liraya oynuyoruz, maç günü hasılat, bilet geliri olarak, 

bazı maçları da 20 milyona oynuyoruz. Dedim arkadaş, 20 milyon alın. Şampiyonlar ligi maçı 

oynuyoruz, rakamı söylemek istemiyorum. Kıskanmasınlar.  

Sporcu transfer, kira ve yetiştirme gelirleri, 430 milyon, kiraya verdiğimiz ve futbolcularımız var, 

mağaza satış gelirleri 1 milyar 428 milyon TL, bu rakam mağazacılığımızı yöneten arkadaşların 

bize verdikleri rakam. Hiç de hayal değil, yukarı çıkması mümkün. Satış hasılatından 

bahsediyorum. Diğer gelirlerimiz var, 10 milyon lira koymuşlar, bu önemli rakam değil. 

Arkadaşlar, değerli Divan üyeleri, şu söylediğimiz rakamları not ettiyseniz, alt alta yazıp 

topladığınız zaman, 6 milyar 200 milyon lira. Bunu isterseniz sağdan sola okuyun, 6 milyar lira, 

isterseniz soldan sağa okuyun, 6 milyar 200 milyon lira.  

Esasında şunu söylemek istiyorum, ya arkadaşlar, evet, tartışacağımız konular son derece fazla, 

tartışmamız gereken konular son derece fazla, İbrahim Bey’in söylediği bir konu, evet bir araya 

gelip, tartışılması gereken konular var. Fakat demin de ifade ettim. Ya arkadaş, bunun bu 

bahsedilen rakamın bir hayal ürünü olduğunu söylemek için, önce Kemerburgaz’daki Sayın 

Erden Timur’un yaptığı çok başarılı bir sunumu dinlemek lazım. Bu rakamlar itibariyle, elbette 

Galatasaray Spor Kulübü gelirleri itibariyle, UEFA’daki 20 büyük kulüp arasındadır. 

Rakiplerimizin hepsi de prömiyer lig takımıdır. Bu bir iftihar vesilesidir. Ben buradan çıkıp, sizlere 

arkadaşlar, rekor seviyede gelir getirici faaliyetlerimiz var derken, herkes de öğünsün, herkes de 

ya gurur duysun, takımı ile gurur duysun, yönetimiyle gurur duysun, camiasıyla gurur duysun 

diye söylüyorum. 

Artık Galatasarayın bir şeyden vazgeçmesi lazım. Bu öldük, bittik edebiyatı, artık bu bitsin. Biz 

ben ve Yönetim Kurulu arkadaşlarım, bir şeyin peşindeyiz, Galatasarayı büyütmeye çalışıyoruz. 

Galatasarayı bize emanet edenlerin iftihar ettiği, torunlarımızın da bizimle iftihar edeceği bir 

Galatasaray yaratmak için çalışıyoruz. 

Herkesin buna hizmet etmesi, herkesin bu konuda da, bu yönetime destek vermesi gerektiğini 

düşünüyorum. Onun için değerli Galatasaraylılar, hepinize saygılarımı sunuyorum. Bir konuda 

da istirham ediyorum. Biz eğer bugün bu ifade ettiğimiz, gelir getirici faaliyetleri, sportif başarıyı 

sağladıysak, sizin sayenizde sağladık. Hep, hep şunu söyledik, dedik ki ya arkadaşlar, birbirimizi 

sevelim, bir barışık olalım. Dolayısıyla yani bu, bu hava, bu atmosferi, ne olur terk etmeyelim. 

Bu başarının en büyük parametresidir. Onun için hepinizi çok seviyorum, hepinize bize verdiğiniz 

destekten dolayı, çok teşekkür ediyorum ve hoşça kalın diyorum. Genel kurulda görüşmek üzere 

diyorum.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Başkana teşekkürler. Son konuşmacımız Cihat Levent, Sayın Cihat Levent, sonra Sayın 

İbrahim Göknar, kısa bir açıklama yapacak. 
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Cihat Levent 

Değerli Başkanlarım, değerli Yönetim Kurulu üyeleri, değerli hazirun, Sayın basın mensupları, 

10661 Cihat Levent, hepinizi saygıyla selamlıyorum. Son 6 ayda, Ağustos ayında tatil olan Divan 

Kurulu hariç, bir de Kemerburgaz toplantısı hariç, aynı konudaki 4’üncü konuşmamın bir benzeri 

olacak bu. Ancak bu konuyla ilgili bugüne kadar hiçbir aksiyon alınmadığı için, yönetimimiz 

tarafından bu konuda bir aksiyon alınana kadar, her Divan Kurulu toplantısında bu konuyu 

gündeme getireceğimden emin olabilirsiniz. 

Evet. Voleybol şubemizde, bizim alt yapımızdan yetişen Sude Gümüş diye bir oyuncumuz var. 

Libero bu oyuncu. Bizim takımımızla, süper lig takımımızla, kadroya giremediği için biz bu 

oyuncuyu her sene kiralıyoruz, geçen sezon başında, Karşıyaka kulübüne kiralamıştık. Sude’nin 

fotoğrafını görüyorsunuz. Aynı fotoğraf Galatasaray armasını silmiş, Karşıyaka kulübü, kendi 

web sayfasına koymuş. Sude 24 yaşına kadar bonservisi bizde olan bir oyuncu ve geçen sene 

birinci ligde çok ciddi bir performans gösterdi. Sude’nin bizim oyuncumuz olmaya devam etmesi 

için 15 Temmuz’a kadar sadece bir gün, SSK’nın ödenmesi, sigortasının yapılması gerekiyordu. 

Maalesef voleybol şubesi, genel menajerimiz bu konuyu unuttuğu için, Sude bu sene bedelsiz 

olarak, serbest kaldı. Yani takım menajerleri var, seyahatleri filan onlar ayarlarlar, oteli, uçak 

rezervasyonunu, voleybol şubesi genel menajerinin tek görevi, tek işi, kontratları takip etmektir. 

Maalesef bu gerçekleşmedi ve Sude artık Karşıyaka’nın sporcusu olarak kariyerine devam 

ediyor. Galatasarayda bir 8 Temmuz tarihinde resmi sitemizde yayınlanan görev değişimi var. 

Alt yapı koordinatörlüğüne Şahin Çatma yerine, Reşat Arığ getirilmişti. Ben geçmişte, spor okulu 

işletmeciliği yaptım, 9 ilde 17 tane basketbol okulum vardı ve Galatasarayda göreve başladığım 

gün, 9 ildeki 17 basketbol okulumu, Galatasaray kulübüne aynen devrettim. Çünkü, 

Galatasarayda çalışmak, ikinci bir iş olamaz. Galatasaray esastır, başka bir iş yapıyorsanız da, 

Galatasarayda görev aldığınız zaman, profesyonel görev aldığınız zaman, ondan istifa edersiniz. 

Ancak alt yapı koordinatörümüz Reşat Arığ’ın, linkedin sayfasına baktığımız zaman, farklı bir 

şirkette çalıştığı görünüyor ve burada maç sayısı, şirketinde baş antrenörlük yaptığı görünüyor, 

2017 yılında, yani bugüne kadar 6 yıl, 2 aydır orada görev yapıyor kendisi. Maç sayısı, spor 

kulübü. Evet, bu açıkça görünüyor. Reşat Arığ ile İsmet Kır birlikte kurmuşlar, burayı ve Maç 

Sayısı’nın bütün hâlihazırda kullandığı sosyal medya hesaplarında da bu çok açık görünüyor. 

Göreve başladığı 8 Temmuz tarihinden sonra, Kasım ayında velilerle öğrencilerle, öğretmenler 

gününü kutlayan fotoğrafta, ortada Reşat Arığ’ı pasta keserken görüyoruz. Bu da aynı kişinin 

sosyal medya hesabında, kurduğu kulübün, aldığı başarıları övdüğü bir sahne. (Yani iki yerde mi 

çalışıyor? Anlayamadım ben) Yok, esas işi, kendi şirketi ve kulübü var. Şimdi ben Reşat Arığ’ın 

kendisi ile bu konuyu, yaklaşık 1,5, 2 sene önce görüştüm. Reşat Arığ bana dedi ki, ben kulübüme 

hizmet etmek için buradayım. (Galatasaraya) Evet. Hiçbir beklentim yok. Benim zaten kendi 

işim, para kazandığım bir işim var. Bunun üzerine bu arkadaşımızın bir Galatasaray kulübü üyesi 

olarak, yapması gereken en güzel şey, bence, maaş almadan bilabedel bu işi yapmak. Yani benim 

de bir spor yöneticilik kariyerim var. Bana böyle bir görev verirseniz, Başkanım. Ben bilabedel 

yapabilirim. Maç Sayısı Spor Kulübünün gördüğümüz gibi, 6 tane salonda organizasyonu var. Bu 

6 salona, bu adam yönetici olarak yetişmek durumunda ve bizim açtığımız spor okullarıyla da 

aynı bölgede bu okullar. Yani, bizim genel koordinatörümüz, bizim bir ticari rakibimiz esasında. 
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Basketbol şubesinde, bir skandal yaşadık, bununla ilgili kulübümüz çok duyarlı davrandı. Bir 

komisyon oluşturdu, bu oluşturulan komisyon bizim antrenörümüzün böyle bir davranışta 

bulunmadığını tespit etti. Başka bir şahsın davranışlarından hoşlanmadığımız ve Galatasaray 

terbiyesini yansıtmadığı için, kendisi işten çıkartıldı ve 4 kişiye de şubede çalışan yazılı ihtar 

verildi. Evet, yazılı ihtar ve kulübün bunun takipçisi olduğu ve kısa bir süre de nasıl 

sonuçlandığına dair, resmi sitemizde kulüp tarafından resmi olarak kamuoyuna bu iş duyuruldu. 

Bu duyuru sonucunda, kulübümüzün birtakım etik değerlerin takipçisi olacağı ve özellikle bu 

çocukların istikbali için, elden ne geliyorsa, yapılacağı son derece güzel bir şekilde açıklandı. 

Şimdi Başkanımız konuşmasına başlarken bugün, dünya kız çocukları günü olduğundan bahsetti 

ve basketbol şubesinde bu özen gösterildi. Peki, voleybol şubesinde, çocuklara psikolojik şiddet 

uygulanırken, bu komisyon neden voleybol şubesinde aynı şeyi yapmadı. Başkanım sizden rica 

ediyorum tekrar, rica kelimesini yanlış anlamayın lütfen, talep ediyorum. Bu çocuklara da aynı 

şekilde nasıl davranıldığı, nelerle karşılaştıklarına dair, bir soruşturma yapılsın, voleybol şubesi 

alt yapısında. Aksi takdirde, basketbola aynı şeyi yapıp, voleybola yapmıyorsak, burada bir 

yanlışlık var.  

Şimdi şubeden sorumlu Yönetim Kurulu üyemiz, Sayın Cibara benim geçmişteki konuşmalarıma 

cevap vermişti ve ondan sonrasında da cevaben bir önceki, burada yapılan Divan Kurulu 

toplantısında, ben Sayın Cibara’nın verdiği bütün cevapları, belgeleriyle ve rakamlarla 

çürütmüştüm. Sporcularımızın tamamına yemek veriliyor dedi. Hayır, pansiyonda kalan 14 tane 

çocuğa yemek verildiği. Geri kalanlarına yemek verilmediğini rakamlarla ve antrenörün gruba 

attığı mesajla ispatladım. Tesis yetersizliğini, rakamlarla, bir takımın kaç tane antrenman 

yapması gerektiğini anlatarak açıkladım. Çalıştırıcı yetersizliğinin ne olduğunu açıkladım. Bilgi, 

teknoloji ve sistem yetersizliğini açıkladım ve etik değerlerimize ters bir yönetim tarzı olduğunu 

da buradan defalarca ifade ettim. Hatta son konuşmamdan sonra, Sayın Cibara da bana cevap 

vermedi. Son derece net, tartışmaya kapalı konular bunlar. Şimdi bütün bunların sonucunda, iki 

tane ihtimal var. Ya Sayın Cibara, yanlış bilgilendiriliyor. Yanlış bilgilendiriliyorsa, bu yanlış 

bilgileri kime ilettiğinin, kimin tarafından iletildiğinin tespit edilmesi ve bu kişinin 

cezalandırılması gerekiyor. Ya da Sayın Cibara’nın şubeye hâkimiyetinde bir zafiyet var. Yani 

orada ne olduğunu, ne bittiğini, maalesef göremiyor. Son seçeneği, hiç aklıma bile getirmek 

istemiyorum. Bir Yönetim Kurulu üyesi, Divan Kurulu toplantısında kasıtlı gerçek dışı bilgi 

vermez. Benim bildiğim budur. Dolayısıyla yanlış bilgilendirme varsa, yanlış bilgiyi verenin 

cezalandırılması lazım. Sayın Cibara’nın şubenin yönetiminde bir zafiyeti varsa veya küçük bir 

ihtimal de olsa, kasıt dışı, gerçek dışı bilgi veriyorsa, kasıtlı olarak, bence istifası uygundur. 

Başkanım, bu şubede olanlardan, bu kulüpte olanlardan, bizim makam olarak, büyüğümüz 

olarak, siz de sorumlusunuz. Yani bu, hayır. Siz istifa etmeyin ama o masada oturan, bütün 

ağabeylerim, kardeşlerim, kız kardeşlerim, hepsi o yönetimdeki kişilerin tavır ve 

davranışlarından sorumludur. Ben bunu defalarca bu kürsüden Türkçe olarak, açıkladım. Ama 

(dis moi qui tu frequentes, je te dirai qui tu es) diye bir Fransız atasözü var. Beni dinlediğiniz için 

teşekkür ederim. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
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Cevap hakkı doğurucu bir konuşma yaptınız. Yönetim Kurulundan herhalde biri bu konuşma için 

kısa bir açıklama yapacak, Sayın İbrahim Göknar. 

 

İbrahim Göknar 

Evet, yani şu, Galatasaray’da Başkan ne derse o olur, Başkanlık vardır. Önce onu söyleyeceğim. 

Şimdi Sayın Başkan hakikaten, teker teker rakamları açıkladınız. Yanlış anlamayacağınıza 

eminim. Ben hâlâ tatmin olmadım. Şundan dolayı. Yalnız onu lütfen, o şekilde yorumlamanıza 

çok üzüldüm. Burada herhangi bir kandırmaca, o, bu, böyle bir şeyim, beni de gayet iyi tanırsınız. 

Fıtratımda, hiçbir şekilde böyle bir şey yoktur. Ben o gruptan değilim, onu çok açık söyleyeyim. 

Ben sadece ifade ettiğim gibi, kılavuzum orada faaliyet raporudur. Şimdi dün akşam KAP’a 

bildirilen, son 3 aylık rapora da baktım. Orada sizin bu saydığınız, gayet şey olarak. Rakam 1 

milyar 488 milyon lira yazıyor. 3 aylık. Bravo. Ben de onu söylüyorum Başkanım. Bir saniye 

müsaade ederseniz anlatmaya çalışayım. Ben de onu söylemeye çalışıyorum. Hayır, geleceğim. 

Peki. Çabuk, daha ne kadar çabuk geleyim. Müdahale geliyor. Şimdi bu bugün, 1.488 ise, orada 

loca gelirleri alınmışsa, sponsorlar sadece 150 milyon yazıyor, yani 5 milyon dolar yapar, neyse, 

bunlar olursa, bunun da 30 bölü karşılığı, 50 milyon, şu ana kadar gelen para 50 milyon dolar, 3 

ayda. Doğru. 3 ayda. Muazzam bir artış var. Onu söyleyeyim, geçen sene bu 288 milyon, bu sene 

1,5 milyar, bunu baştan söyledim. Lütfen. Lütfen, 360 derece dinlersek, çok daha uygun olacak, 

o zaman daha iyi anlaşabileceğiz, eminim. Benim söylemeye çalıştığım şuydu, bugünkü, 

bugünkü 1,5 milyar liralık muazzam gelir, 6,5 milyara, önümüzde kalan sürede, büyük bir rakam 

gibi gözüküyor, inşallah olur, hepimiz bunun olmasını isteriz zaten, muazzam bir rakam gibi 

gözüküyor, bunu söyledim, hiçbir şekilde de 5 yıllığı, kinaye olarak söyledim yani, çünkü ona bile 

vursam olmuyor. Benim mantığıma göre, ha eğer, eğer yok İbrahim bu doğru diyorsak, yani 

başımın üstünde tabii, o zaman da başka bir önerim olacak. Eğer biz bir yılda 218 milyon euroyu, 

kasamıza sokuyorsak, şimdi belki çok kızacaksınız ama, Florya’da inşaata hiç başlamayalım. Hiç 

başlamayalım, Kemerburgaz’ı da bu haliyle bırakalım, geri dönelim. 20 dönüm orada 

sporcularımız devam etsin, 40 dönüm de arsa, imarlı zaten, bizim kalsın. Bankalar borcumuzu 

da öderiz, hemen, hemen, ertesi yıl. Biter gider. Teşekkür ederim, dinlediğiniz için. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Konuşmacılarımız, Sayın Cibara, cevap hakkını kullanacak. İşte toplantılarımız bu nedenle 

uzuyor.  

 

Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Mehmet Saruhan Cibara 

Yok. Ben çok kısa konuşacağım. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Yok. Sizin için geçerli değil, yani tabii ki. Cevap vereceksiniz. 

 

Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Mehmet Saruhan Cibara 
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Sayın Başkan, değerli hazirun, Cihat Levent’in eleştirilerini dinledim. Teşekkür ederim. Haklı 

olduğu nokta da var, onu da söyleyeceğim. Sude Gümüş’le başladı, bizim takımda, kimin 

kalacağına, kimin gideceğine, yönetici karar vermez. Hocalarımız var. Hocalarımız 

değerlendirmeleri yaparlar. Ona göre, kiraya da verebilirler. Takımda da tutabilirler, A takıma 

da çıkarabilirler. Onların bileceği iş, biz bu şekilde karışmayız, hiçbir yöneticimiz, hiçbir şekilde, 

teknik işlere karışmaz. Bu arkadaşımızı yeterli görmemiş, zaten şu anda 3 tane liberomuz var. 

Bir tanesi de hemen hemen aynı yaşlarda, İrem var, bir de Senem var. Aynı yaşlardalar. Onlar 

da İrem de alt yapıdan yetişme. İkincisi, isim vermek istemiyorum ama söylediği için, Şahin 

Çatma olayı, Şahin Çatma, alt yapılarımızda koordinatör olarak biz geldiğimizde çalışıyordu. 

Kendisi ile konuştuk. İki konuda anlaşamadık. Bir tanesi, ticari konuda anlaşamadık. İkincisi de, 

erkek takımları için, Gazi Yaşargil İmam Hatip Lisesinde yaptığı anlaşmadan dolayı, anlaşamadık. 

Düşünün ki, bir okulla anlaşma yapıyorsunuz ve akademi olarak yapıyorsunuz, voleybol okulu 

olarak değil. Yani Miltaş gibi, Hasnun Galip gibi, Taç gibi, kendi akademiniz, hocaların parasını 

siz veriyorsunuz, salonun parasını veriyorsunuz, filenin, topun, top arabasının her şeyini 

veriyorsunuz, ondan sonra bu kişiler size, orada yetiştirdiği oyuncular için bonservis bedeli 

istiyor, biz buna kesinlikle karşı çıktık. Kendi yetiştirdiğimiz kişilere, bonservis bedeli vermeyiz 

dedik. İlişkimizi kestik. 

Bunun karşılığında da 34 yıllık voleybol geçmişi olan, antrenör, milli takımlarda antrenörlük 

yapmış olan Reşat Arığ’dan, kendi işlerini, ortağına devredip, gelip, alt yapının başına geçmesini 

istedik, o da kırmadı bizi, çok cüz’i bir şeyle çalışmaya devam ediyor ve her sene de bir iki, 

oyuncumuz da alt yapıdan yukarı çıkıyor. Maalesef bunların arasında, bazen, bazı velilerimizin 

istediği çocukları olmuyor, onlar da bir şekilde feveran ediyorlar, ama yapacak bir şey yok. Bugün 

12 tanesi, İstanbul'da, 11 tanesi, Türkiye'nin değişik yerlerinde, 2300’e yakın, voleybol 

okullarında 2300’e yakın bizim oyuncumuz var. Yetişiyorlar. Onlar da belli bir seviyeye gelince, 

akademiye alıyoruz. Basketteki olaya gelince, bunu inanın çok ciddi ve detaylı olarak takip ettik. 

Sonuçta, bu şikâyette bulunanları, velilerini, çocukları, ailelerini ve diğer velileri de dinledik ve 

antrenörleri de dinledik, sonuçta bir karara varıldı, şikâyet eden de, yine sosyal medyada 

açıklama yaptı, bu yaklaşımımızdan dolayı da yönetimimize teşekkür etti ve bu iş de sulhla 

kapandı.  

Hiçbir takımımızda hiçbir akademi, voleybol, kız, erkek ayrımı yapmaksızın, hiçbir şekilde, hiçbir 

kişiye, psikolojik baskı uygulamıyoruz. Bunu da özellikle belirtmek isterim. Bütün veliler, gönül 

rahatlığıyla çocuklarını getiriyorlar ve çalışmalarımız devam ediyor. Dinlediğiniz için teşekkür 

ederim. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Kısa açıklaması için cevap hakkını gayet uygun bir sürede kullandığı için, Sayın Mehmet Cibara’ya 

çok teşekkürler. Yönetim Kurulundan başka katkı olmayacak herhalde. Saygıdeğer hazirun, saat 

13.30’da başladığımız Divan toplantımız, yaklaşık 17.07’de 111 Divan ve 33 kulüp üyemizin 

katılımıyla devam etti. Kasım ayında, Kasım ayındaki toplantımız için, ikinci Çarşamba, 8 Kasıma 

geliyor. Almanya’da olduğumuz Bayern Münih günü olduğu için, o hafta iki seçeneğimiz var. 

Bunu daha sonra duyuracağız. Ya 10 Kasım Cuma günü toplantı yapacağız, ya da 15 Kasıma 
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bırakacağız. Bu konuda bir gerekli düzenlemeleri, biz Divan Yönetim Kurulu olarak yapıp, size en 

kısa zamanda, gün, yer ve gündem konusunda bilgilendireceğiz. 

Ben Divan Kurulumuzun Ekim ayı oturumunu kapatıyorum, iyi ve sağlıklı günler diliyorum 

hepinize, hoşça kalınız.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



47 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Aykutalp Derkan (6833) 

Başkan 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

İbrahim Ziyal (6329) 

Başkan Yardımcısı 

Sonay Kale (9001) 

Başkan Yardımcısı 
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Yazman 
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